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روزنامه اقتصادی استان اصفهان

6

معاون سیاسی امنیتی و اجتماعی استانداری اصفهان مطرح کرد:

ضرورت گره گشایی از مشکلات جامعه با پیشنهادات عملیاتی
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نماینده مردم فلاورجان:

 حجم بی توجهی به اصفهان
حیرت انگیز است

وقتی آمریکایی ها متحدانشان را هم ابزار می بینند!

 گسترش همکاری های
سئول و واشنگتن 

به همت شهرداری اصفهان افتتاح شد:

  نخستین آزمایشگاه علت یابی حریق
در غرب آسیا
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رییس اداره مامایی معاونت درمان دانشگاه علوم پزشکی اصفهان:

 اصفهان با کمبود
نیروی ماما مواجه است

چهره روز

مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی اصفهان:

شرایط استقرارواحدهای دانش بنیان 
درشهرک اصفهان فراهم است

6

مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی اصفهان گفت: شرایط 
خوبی برای استقرار واحدهای دانش بنیان در سه شهرک صنعتی 
این استان از جمله نجف آباد ۲، خمینی شهر و شهرک بزرگ فراهم 

شده است.
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صفهان
منبع: اخبار ا

تردیـدی نیسـت کـه بایـد بـرای اداره شـهرها بـا  
اقتصـاد شـهری صحیـح اداره و درآمدهـای پایدار 
بـه روشـهای ابتـکاری تعریـف شـود. پرداختـن 
بـه امـور شـهرداری ها بـه معنـای پرداختـن بـه 
امـور ۸۰ درصـد از مردم اسـت کـه بیانگـر جایگاه 
شـهرداری ها و شـوراهای شـهر اسـت. بـه همین 
دلیل شـهرداران، منتخب شـوراهای شهر هستند 
و بایـد همراهـی لازم بـه دور از دوگانگـی بیـن 
شـهردار و شـورای شـهر وجود داشته باشـد. پس 
اگر دوگانگی بیـن این دو نهاد رخ دهد هم شـوراها 

و هـم شـهرداری ها ضربـه می خورنـد؛ در اصـل 
ایـن همراهـی و یکپارچگـی حکمرانـی بایـد بـا 
فرمانداری ها و اسـتانداری نیز وجود داشـته باشـد. 
خدمـت بـه مـردم هـدف همـه دستگاه هاسـت و 
مـردم نباید دوگانگـی را در بیـن نهادهـا ببینند. در 
دیگر سـو حفـظ هویت اسـامی- ایرانی شـهرها 
مهم اسـت و این هویت هم در سـاخت و سـازها و 
نیز در فضاها باید مشهود باشد. شـهر بدون هویت 
شـهر نیسـت و ارزش ها و فرهنگها حول ارزشهای 
معنوی باید حفظ شـود. شـهر باید به لحاظ کیفیت 

ساخت و ساز از اسـتانداردهای لازم برخوردار باشد 
تا در مواقع بحران دچار مشـکل اساسـی نشـویم، 
قابل قبـول نیسـت خانـه ای بـا زلزله ۶ ریشـتری 
تخریـب شـود. بـه این منظـور نظـارت مسـتقیم 
مـداوم بـر همـه امـورات شـهر ضـروری اسـت. 
سـیما و منظر شـهری نیـز شایسـته شـهرها باید 
باشـد، حمل و نقل عمومی نیز به صـورت صحیح 
باید نوسـازی شـود. همچنین عاوه بر ایـن موارد 
ضروری است که هوشمندسـازی فرایندها باید در 

دسـتور کار همه دسـتگاه ها باشـد.

شفافیت در امورشهری واجب و ضروری است؛ 

لزوم تعریف درآمد پایدار برای اداره شهر 

بهادر تاجیک 
سرمقالـــه

محقق و پژوهشگر حوزه مدیریت شهری 
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قیمت 7000 تومان

What You Need to Know 
About Diabetes and B-12

دیابت و ویتامین ب12

مناقصه عمومى یک مرحله اى فراخوان انجام آسفالت معابر شهر (منطقه یک)
شهردارى سمیرم در نظر دارد فراخوان انجام آسفالت معابر شهر (منطقه یک) به شماره 200209418000001 را از طریق سامانه تدارکات الکترونیکى دولت برگزار نماید. کلیه مراحل برگزارى فراخوان از 
دریافت و تحویل اسناد فراخوان تا بازگشایى پاکت ها از طریق درگاه سامانه تدارکات الکترونیکى دولت (ستاد) به آدرس www.setadiran.ir انجام خواهد شد و قیمت پیشنهادى بر اساس فهرست 
بهاى سال 1402 تا سقف معاملات 50/000/000/000 ریال (پنجاه میلیارد ریال) مى باشد. متقاضیان شرکت در فراخوان در صورت عدم عضویت در سامانه نسبت به ثبت نام و دریافت گواهى امضاى الکترونیکى 

(به صورت برخط) براى کلیه صاحبان امضاى مجاز و مهر سازمانى اقدام لازم را به عمل آورند.
عنوانردیف

خرید و حمل آسفالت1

آماده سازى زیر کار2

امولسیون و قیرریزى3

پخش و تراکم دهى به آسفالت4 محمدامین علیخانى- شهردار سمیرم

مواعد زمانى:
- تاریخ انتشار فراخوان: 1402/2/6     - مهلت دریافت اسناد فراخوان: 1402/2/13 

- زمان بازگشایى پاکت ها: 1402/2/24 - مهلت ارسال پیشنهادات: 1402/2/23  
نوع و مبلغ تضمین شرکت در فرایند ارجاع کار: ضمانت نامه بانکى یا واریز فیش ســپرده به شماره حساب 3100005428004 به مبلغ 

2/500/000/000 ریال 
اطلاعات تماس و آدرس دستگاه: استان اصفهان، شهر سمیرم، خیابان شهید باهنر، شهردارى سمیرم

شناسه آگهى: 1486690

نوبت دوم

تلفن دفتر مرکز تهران: 88016649 - 88356308-  021          
فاکس: 88353297- 021

روابط عمومى: 021-88356281   

 امور شهرستان ها:031-32274694  
موبایل:09131130553

فاکس: 031-32274511

تلفن دفتر مرکز تهران: 
تلفن سفارش آگهى

pwa.agahinaslefarda.ir
قابل توجه شهروندان گرامى آیا مى دانید با مفقود شدن مدارك شناسایى خود ممکن است شما به 

عنوان مجرم شناخته شوید؟
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 یلدا توکلی  منطقه دو شهرداری 
اصفهان در راستای حمایت 
از طرح های محله محوری 
از  بهینه  استفاده  نیز  و 
اختصاصی  ظرفیت های 
محلات، امسال در اقدامی 
متفاوت، با طراحی رویداد 
گردشگری در دل محلات 
منطقه با محوریت »طبیعت محله 

من« دو گذر نهالستان و دامستان را تعریف کرد.
محمد صیرفی نژاد مدیر منطقه دو شهرداری اصفهان با اشاره به این 
مطلب در خصوص برگزاری برنامه اختصاصی هفته فرهنگی اصفهان 
در منطقه دو شهرداری اصفهان اظهار کرد: معتقد هستیم برپایی 
چنین طرح هایی به شناخت بیشتر محلات و قابلیت های منطقه 
کمک می کند و می توان در مناسبت های مختلف با برنامه ریزی 
دقیق تر و کیفیت بهتر در راستای ارتقای روحیه نشاط جمعی 
شهروندان اقدام نمود. مدیر منطقه دو شهرداری اصفهان تصریح 
کرد: یکی از اهداف رویداد فرهنگی گردشگری طبیعت محله من، 
پرورش و توسعه مهارت های ارتباطی و همچنین آشنایی هرچه 
بیشتر با محیط زیست و ایجاد روحیه مسئولانه در قبال حفاظت 
از محیط زیست و سلامت انسان و زمین و توسعه پایدار بوده 

است. صیرفی نژاد ادامه داد: هرچه بازدید کنندگان بخصوص 
خانواده ها بیشتر از این نقاط بازدید کنند قاعدتاً با زیست بوم این 
منطقه، ظرفیت و نقطه عطف پیشرفت و سرمایه گذاری و ادغام 
زندگی شهری با دل طبیعت بیشتر آشنا می شوند. وی با اشاره به 
برپایی بیش از ۳۰ غرفه در دو گذر نهالستان و دامستان ادامه داد: 
ما احساس می کنیم زندگی شهری و آپارتمان نشینی شهروندان را 
بسیار درگیر کرده به نحوی که از طبیعت محله بکر خود هم دور 
شده اند و باید به بهانه ای این نیاز به زندگی ساده و طبیعی را بازسازی 
و بازنمایی کرد. مدیر منطقه دو شهرداری اصفهان تاکید کرد: هر 
چند تجربه نخستین برپایی نهالستان و دامستان با کمبودهایی 
همراه بوده است اما به نسبت استقبال خوبی از سوی مدارس، دانش 
آموزان و خانواده ها برای بازدید از این دو گذر شده و بیش از چهار 
هزار و ۸۶۰ نفر دانش آموز و بیش از یک هزار خانواده تا کنون از این 
دو مکان بازدید داشته اند. صیرفی نژاد اضافه کرد: ما قصد داریم در 
آینده فعالیت های گردشگری حوزه کودک و خانواده را که می تواند 
با ایجاد یک زبان مشترک آسیب های ناشی از این شکاف نسلی را 
کاهش داده با استفاده از پتانسیل های منطقه ای و محلی توسعه 
دهیم. مدیر منطقه دو شهرداری اصفهان گفت: ما از پیشنهادات 
شهروندان و ایده های آنها در جهت شناخت پتانسیل های محله، 
جاذبه گردشگری و بوم گردی، خلاقیت ها، طرح های طبیعت محور 

استقبال و حمایت می کنیم.

گزارش تصویری

مدیر منطقه دو شهرداری اصفهان خبر داد:

بازدید بیش از هزار خانواده از رویداد گردشگری محلات در این منطقه

استاندار در دیدار با سفیر ویتنام در استانداری اصفهان عنوان کرد:

اصفهان آماده همکاری با ویتنام در حوزه 
گردشگری و فرهنگی



در شـــهر

Isfahan News
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 اخبار اصفهان  مدیرعامل شرکت توسعه 
مجتمع های سیاحتی، فرهنگی و ورزشی 
سپاهان شهرداری اصفهان گفت: در آستانه 
روز گرامیداشت مقام معلم اماکن تفریحی 
و گردشگری تحت مدیریت شرکت توسعه 
سیاحتی سپاهان با طرح های تخفیفی ویژه 
ابرسازه ها میزبان معلمان، فرهنگیان و خانواده 
معزز آموزش وپرورش استان اصفهان خواهد 

بود.
سعید ساکت درخصوص طرح های تخفیفی 
ویژه در نظر گرفته شده به مناسبت روز معلم 
در ابرسازه های تفریحی اصفهان اظهارداشت: 
گرامیداشت مناسبت های قابل افتخار و مورد 
توجه در طول سال و تلاش بر تکریم فعالان 
این عرصه ها جزء جدانشدنی اقدامات شرکت 
توسعه سیاحتی سپاهان به حساب می آید، 
که اکنون متناسب با این موضوع در آستانه 
گرامیداشت روز معلم و این قشر تلاشگر 

قرار داریم.
وی افزود: مطابق با برنامه ریزی های صورت 
گرفته، معلمان، فرهنگیان و کارکنان خدوم 
آموزش وپرورش می توانند به مناسبت هفته 
معلم با ارائه کارت پرسنلی آموزش وپرورش 
خود با حضور در ابرسازه های تله کابین صفه 
و تله سی یژ ناژوان از تخفیف 40 درصدی 
این مراکز از روز سه شنبه، 12 الی دوشنبه 18 

اردیبهشت 1402 بهره مند شوند.
مجتمع های  توسعه  شرکت  مدیرعامل 
سپاهان  ورزشی  و  فرهنگی  سیاحتی، 
شهرداری اصفهان با اشاره به ارائه خدمات و 
طرح تخفیفی به فرهنگیان و معلمان در تاریخ 
مذکور در مجموعه شهر رویاها بیان کرد: 
همچنین معلمان و کارکنان آموزش وپرورش 
و خانواده های آنها می توانند با ارائه کارت 
پرسنلی خود در مجموعه تفریحی و بازی 
شهر رویاها برحسب مبلغ خرید، 40 درصد 
شارژ رایگان ویژه استفاده از بازی های شهر 

رویاها استفاده کنند.
وی تصریح کرد: به همین مناسبت مدارس 
می توانند با ارائه معرفی نامه خود از اماکن 
تفریحی شرکت توسعه سیاحتی سپاهان، 
تله کابین صفه، تله سی یژ ناژوان و مجموعه 
شهر رویاها از طرح تخفیف 40 درصدی ویژه 
اردوهای دانش آموزی و مدارس بهره مند 

شوند.
ساکت ادامه داد: مجتمع گردشگری صفه، در 
ایام هفته از ساعت 15 الی 24 و در روزهای 
پنجشنبه و جمعه از ساعت 10 صبح الی 
24 با ظرفیت های مختلف بازی، غذایی و 
گردشگری میزبان گردشگران عزیز است، 
همچنین ابرسازه تفریحی تله سی یژ ناژوان 
در تمامی روزهای هفته از ساعت 9 صبح الی 
غروب آفتاب پذیران شهروندان اصفهانی و 

گردشگران خواهد بود.
وی خاطرنشان کرد: مجموعه تفریحی شهر 
رویاها با دارا بودن بیش از 20 بازی روباز، 
چند سینمای چندبعدی و بیش از 70 بازی 
رایانه ای و همچنین ظرفیت گذرهای غذایی 
و گردشگری در مدت زمانی اعلام شده از 
ساعت 16 الی 24 میزبان علاقه مندان است.

طرح های تخفیفی 
ابرسازه های تفریحی 
 اصفهان به مناسبت 

روز معلم

مدیرعامل شرکت توسعه مجتمع های 
سیاحتی، فرهنگی و ورزشی سپاهان 

شهرداری اصفهان تشریح کرد:

فعال محیط زیسـت و پژوهشـگر حوزه آب و زاینـده رود گفت: باز 
و بسـته شـدن مکرر و مقطعی زاینده رود بـه معنی نادیـده گرفتن 
حق حیات ایـن رودخانـه اسـت درحالیکه بایـد جریـان آب در آن 

حتی بـا مقدار کـم، پایـدار و دائمی باشـد.
حشـمت الله انتخابـی بـا تاکیـد بـر اینکـه زاینـده رود، رگ حیات 

اصفهان و فلات مرکزی کشـور بـوده و تمدن بزرگـی در کنار آن 
از سـال های دور شـکل گرفتـه اسـت، افزود: ایـن رودخانـه، حق 

حیـات دارد و ایـن حق بایـد رعایت شـود.
وی اظهـار داشـت: ایـن مایه تعجب اسـت که چـرا عـده ای برای 
ایـن رودخانه هیـچ حقی قائـل نیسـتند، البتـه منظـور از این حق، 

حقابه محیط زیسـتی یا کشـاورزی نیسـت بلکه حق حیـات خود 
رودخانه اسـت.

عضو جمعیت دوسـتداران محیط زیسـت اصفهان )طبیعت یاران( 
با اشـاره به باز و بسـته شـدن چند باره رودخانه زاینده رود در 2 ماه 
گذشـته، اضافه کرد: از اواخر فروردین امسـال خروجی سـد زاینده 
رود برای کشـت کشـاورزان شـرق اصفهان بطور مجـدد افزایش 

یافت امـا قبـل از آن رودخانه به مدت چند روز خشـک شـده بود.
وی با تاکید بـر اینکه حیات میلیاردها زیسـت مند از کـف رودخانه 
گرفته تـا آبزیـان، پرنـدگان، گیاهـان و انسـان ها به جـاری بودن 
آب در زاینـده رود وابسـته اسـت، تاکید کـرد: جریـان مقطعی آب 
در بسـتر ایـن رودخانـه نشـان می دهد کـه هیـچ حقی بـرای آن 

قائل نیسـتند.
انتخابـی ادامـه داد: مـردم انتظـار دارند اکنـون که جریـان آب در 
زاینـده رود برقـرار اسـت، بـا توجـه بـه ذخیـره آبی پشـت سـد و 
بارش هـای مطلوب اخیـر، این جریان آب قطع نشـود و بـا حداقل 
میـزان مانند پنج متـر مکعب بـر ثانیه در بسـتر رودخانـه و حداقل 

تا مـاه خـرداد جریان داشـته باشـد.
به گفتـه وی، در سـال 98 کـه بارش های بسـیار خوبی داشـتیم و 
ترسـالی بود، با وجود اینکـه در چهار مرحلـه حدود یـک میلیارد و 
900 میلیـون متر مکعـب آب برای کشـاورزی اصفهـان در زاینده 
رود رهاسـازی شـد اما باز هم شـاهد بودیم کـه در فواصـل زمانی 
بین ایـن چهـار مرحله رودخانه خشـک شـد کـه این موضـوع به 

دلیـل سـوء مدیریـت و قائل نشـدن حقـی بـرای حیـات رودخانه 
اتفـاق افتاد.

ایـن پژوهشـگر حـوزه آب و زاینـده رود، تصریـح کـرد: نمی توان 
این موضـوع را درک کـرد کـه چگونه این حجـم قابـل توجه آب 
در سـال 98 در زاینده رود رهاسـازی شـد امـا بینابین ایـن مراحل 
بسـتر رودخانه خشـک بود درحالیکه با 50 میلیون متر مکعب هم 

امکان جریـان حداقلـی آب در رودخانه وجود داشـت.
انتخابی بـا تاکید بـر اینکـه لازم اسـت وزارت نیرو و شـرکت آب 
منطقـه ای اصفهـان حـق حیـات رودخانـه زاینـده رود را رعایـت 
کنند، خاطرنشـان کرد: بر اسـاس مُر قانون، پس از آب آشامیدنی، 
اولویت دوم بـا حقابه محیـط زیسـتی رودخانه ها و تالاب هاسـت 

که بایـد رعایت شـود.
وی با بیـان اینکـه مصوبـه دولتـی دربـاره حقابه محیط زیسـتی 
تالاب هـا وجـود دارد، افـزود: با وجـود اینکه مـا قوانیـن لازم را در 
ایـن زمینـه داریم امـا جـای تعجـب دارد کـه چـرا این حقابـه ها 

رعایـت نمی شـود.
وی با اشـاره به اینکه حقابه محیط زیسـتی تـالاب گاوخونی 176 
میلیون متـر مکعب در سـال اسـت، اظهار داشـت: اگر ایـن حقابه 
حتـی به مقـدار کـم تأمیـن شـود و به تـالاب برسـد، ایـن عرصه 

محیط زیسـتی حیـات پیـدا می کند.
ایـن فعـال محیـط زیسـت بـا بیـان اینکـه رعایـت حـق حیـات 
رودخانـه زاینـده رود باید بـه مطالبه عمومـی تبدیل شـود، اضافه 

کرد: مـردم بایـد ایـن حـق قانونـی را بـرای رودخانـه بخواهند تا 
مسـوولان آن را بطـور کامـل رعایـت کنند.

وی ادامه داد: تشـکل های مـردم نهاد نیز بـا آگاه سـازی و اطلاع 
رسـانی می توانند مطالبه گری و مشـارکت مردمـی در زمینه های 

محیط زیسـتی را ایجاد کنند.
بـه گـزارش ایرنـا، خروجی سـد زاینـده رود بـه منظـور تخصیص 
آب برای آبیـاری مرحله سـوم کشـت کشـاورزان در مزارع شـرق 
اصفهان و جاری سـازی آب در رودخانه در محدوده شـهر و شـرق 
این خطه از 28 فروردین امسـال به صورت پلکانـی افزایش یافت.

درحالیکـه مسـوولان آب منطقـه ای اصفهـان مـدت زمـان 
افزایـش خروجـی از سـد زاینـده رود در مرحلـه سـوم را 12 روز 
اعـلام کردنـد کشـاورزان اصفهانـی تاکیـد دارنـد که بازگشـایی 
رودخانـه به صـورت مقطعـی و آبیـاری مـزارع به صـورت غیـر 
پیوسـته )وَنشِـی( نابودی محصولات کشـت شـده را در پـی دارد 
و درخواسـت آنها از مسـوولان این اسـت کـه آب تا اواخـر خرداد 
بطور دائم و پیوسـته جریان داشـته باشـد و در محل سـد آبشار به 

کشـاورزان تحویـل داده شـود.
رودخانـه زاینـده رود به طـول بیـش از 400 کیلومتـر در دهه های 
اخیـر به دلیـل برداشـت های غیرقانونـی در بالادسـت، انتقال آب 
بـه حوضـه دیگـر، تراکـم جمعیـت و تـا حـدودی کاهش نسـبی 
بارندگی ها، به یـک رودخانه با جریـان دوره ای، تبدیـل و در پایین 
دسـت در برخـی از ماه های سـال با خشـکی مواجه شـده اسـت.

پژوهشگر حوزه آب هشدار داد:

باز و بسته کردن زاینده رود به معنی نادیده گرفتن حق حیات

محمدرضـا ابراهیمـی در گردهمایـی کارشناسـان فنـاوری اطلاعـات و 
ارتباطـات نواحی و مناطـق اسـتان در آموزش و پـرورش اصفهـان افزود: 
سـامانه اتوماسـیون فعلی آمـوزش و پـرورش نزدیک به 10 سـال سـابقه 
دارد، اما هر سـامانه ای نیازمند بـه روزرسـانی و ارتقا یا جایگزینی اسـت تا 
کارایی بیشـتری داشـته باشـد و به همین دلیـل، تصمیم گرفتیم سـامانه 

اتوماسـیون آموزش و پـرورش را بـا سـامانه جدیدی جایگزیـن کنیم.
وی با اشـاره به اینکـه تغییر و تحـول مقاومت را بـه همراه خواهد داشـت، 
زیرا افـراد به شـیوه معمول عـادت کرده انـد و دوسـت ندارند این شـرایط 
دچـار تغییـر شـود، گفت: بـا اسـتقرار ایـن سـامانه جدید تمـام مسـائل از 
جملـه ابـلاغ، حقـوق، امـور آموزشـی، سـازماندهی، به وضوح بـه اطلاع 

همـکاران می رسـد.
مدیرکل آمـوزش و پرورش اصفهـان با بیان نقش قابل توجه کارشناسـان 
فناوری اطلاعات در تسهیل فرآیند جایگزینی سـامانه جدید تصریح کرد: 
اشـراف کامل این کارشناسـان به سـامانه و تـلاش برای پاسـخگویی به 
سـؤالات همـکاران درگیر بـا آن بـه طی شـدن بهتر ایـن فرآینـد کمک 

خواهـد کرد.
وی بـا تأکیـد بـر اهمیـت حمایـت مـادی و معنـوی مدیـران ادارات از 
کارشناسـان فنـاوری بیـان کـرد: ایـن جایگزینـی ممکـن اسـت نیـاز به 
سـخت افزارهای تازه داشـته باشـد که باید با همکاری و همدلـی مدیران 

و معاونـان پشـتیبانی تهیه شـود.
ابراهیمـی در بخش دیگری با بیـان اینکه نگاه دولت سـیزدهم به موضوع 
آموزش و پـرورش نـگاه ویـژه ای از بعُد کمی و کیفی اسـت، گفـت: توجه 
ویژه به نشـاط و شـادابی دانش آمـوزان و فرهنگیان از جملـه ویژگی های 
این نگاه دانسـت بطوریکه سـرانه ورزشـی دانش آموزان اسـتان اصفهان 

در سـالیان گذشـته از رتبه دوازدهم به رتبـه دوم ارتقا پیدا کرده اسـت.
وی همچنیـن با اشـاره بـه اجرایی شـدن طـرح رتبه بندی معلمـان گفت: 
ایـن طـرح مقـرر بـود از سـال 1۳90 اجرایـی شـود و وزرا و سرپرسـتان 
مختلفـی آمدنـد ولی موفـق به اجـرای آن نشـدند، امـا دولت سـیزدهم با 
حمایت ویـژه رئیس جمهـور این طـرح را اجرا کـرد و بیـش از 60 میلیون 
حُکـم برای کل کشـور صـادر شـد و این مهـم نشـان از گسـتردگی طرح 

رتبه بنـدی معلمـان دارد.
مدیرکل آمـوزش و پرورش اصفهـان با قابـل توجه خوانـدن ورودی های 
سـالجاری آموزش و پرورش افزود: یکـی از دغدغه های مـا کمبود نیروی 
انسـانی اسـت و از ایـن رو در آزمـون پیـش رو کـه بـرای جـذب آمـوزگار 
ابتدایی برگزار می شـود، یـک هـزار و 670 نفر جذب و بکارگیـری خواهند 

. شد

مدیرکل آمـوزش و پرورش اسـتان اصفهان گفت: 
بـا اسـتقرار سـامانه جدیـد اتوماسـیون آموزش 
و پـرورش از مـوازی کاری جلوگیـری خواهد شـد 
و به عـاوه ایـن سـامانه گام بلنـدی در مسـیر 

شفاف سـازی اسـت.

استقرار سامانه اتوماسیون به 
شفاف سازی منجر می شود

مدیرکل آموزش و پرورش اصفهان:

خبر روز

رییس اداره مامایی معاونت درمان 
دانشگاه علوم پزشکی اصفهان گفت: 
طبق ماده 49 قانون جوانی جمعیت به 
ازای هر 2 مادر در حال زایمان باید یک 
ماما در نظام بهداشت و درمان فعال باشد 
که با توجه به این استاندارد، ما با کمبود 

ماما در استان مواجه هستیم.
زهرا جوانمردی در جمع خبرنگاران با بیان 
اینکه ما حدود یک سوم این استاندارد، 
ماما در اختیار داریم، افزود: با توجه به 
الزام آور بودن قانون جوانی جمعیت باید 
بستر لازم برای جذب و استخدام تعداد 
بیشتری ماما در نظام بهداشت و درمان 

کشور و استان اصفهان فراهم شود.
وی با بیان اینکه مقرر است وزارت 
بهداشت در سال جاری در این زمینه 
اقدام کند، ادامه داد: سال گذشته استخدام 
تعدادی ماما در استان انجام شد اما چندان 
کمک کننده نبود زیرا عمده آنها تبدیل 

وضعیت کارکنان موجود بود.
وی همچنین با بیان اینکه طرح نیروی 
انسانی مامایی در زمان حاضر اختیاری 
است، خاطرنشان کرد: پیشنهاد شده 
است که این طرح، اجباری شود زیرا 
این کار به جذب تعداد بیشتری از ماماها 

کمک می کند.
وی با اشاره به ماده های 49 و 50 قانون 
جوانی جمعیت گفت: این مفاد قانونی 
بطور مستقیم با نقش و عملکرد شاخص 
ماماها در زمینه جوانی جمعیت مُرتبط 

است.
جوانمردی اظهار داشت: حدود یکهزار 
و یکصد ماما در بیمارستان های استان 
شاغل هستند که حدود 650 نفر از آنها 
در بیمارستان های دولتی و زیر پوشش 
دانشگاه علوم پزشکی اصفهان در 
زمینه های مختلف از جمله بلوک زایمان، 
زایمان طبیعی، نوزادان، مراقبت های 
بارداری پُرخطر و درمان ناباروری فعالیت 

دارند.
وی در باره سقط جنین توضیح داد: آمار 
رسمی در باره سقط جنین غیرقانونی 
در کشور و استان اصفهان وجود ندارد 
اما بررسی آمار سقط های ثبت شده در 
بیمارستان های استان در سال گذشته و 

مقایسه آن با سال 1400 نشان می دهد 
که افزایشی در این زمینه نداشتیم.

وی به خبری که روزهای اخیر در باره 
سقط جنین منتشر شده است، اشاره 
کرد و افزود: طبق گزارش ها، کمتر از 
۳0 درصد از موارد سقط غیرقانونی توسط 

کادر درمان بوده است.
جوانمردی ادامه داد: در بیمارستان ها 
آمار سقط جنین در مواردی مانند سقط 
خودبه خودی، مجوزهای پزشکی قانونی 
و عوارض ناشی از سقط های غیرقانونی 
در سامانه ای مختص به آن ثبت می شود.

به گفته وی، بسیاری از سقط جنین های 
غیرقانونی از طریق سفارش های اینترنتی 
صورت می گیرد و داروهای خریداری 
شده در منزل استفاده می شود، همچنین 
بسیاری از موارد عوارض ناشی از سقط 
غیرقانونی به بیمارستان ها مراجعه 

نمی کنند.
رییس اداره مامایی معاونت درمان 
اصفهان  پزشکی  علوم  دانشگاه 
در  گذشته  سال  کرد:  خاطرنشان 
بیمارستان های زیر پوشش دانشگاه 
علوم پزشکی اصفهان حدود 54 هزار 
زایمان ثبت شد که 59 درصد از آنها 
بصورت سزارین و 41 درصد طبیعی بود.

وی با تاکید بر اینکه ترویج زایمان طبیعی 
به کار گروهی نیاز دارد و فقط مختص 
ماماها نیست، افزود: فرهنگ سازی و 
برگزاری کلاس آموزشی در این زمینه 

ضروریست.
وی همچنین خاطرنشان کرد: اصفهان 
از نظر استفاده از روش های کم درد و 
بدون درد زایمان طبیعی در کشور، رُتبه 

نخست را دارد.
رییس گروه سلامت مادران باردار و 
جمعیت معاونت بهداشتی دانشگاه علوم 
پزشکی اصفهان نیز در این نشست گفت: 
با توجه به قانون جوانی جمعیت، ماماها 
نقش اساسی در اجرای قانون و ارتقای 

سلامت خانواده و جامعه دارند.
نادیا رحیمی هشدار داد: در چند سال اخیر 
با کاهش موالید و حرکت جامعه به سمت 
سالمندی مواجه شدیم که اگر این مسیر 
و سرعت آن کنترل نشود با عواقب پیری 

جمعیت روبه رو خواهیم شد.
وی از خانواده ها و مادران خواست تا با 
مراجعه به نزدیکترین مرکز بهداشتی 
محل سکونت خود از امتیازهای قانون 
جوانی جمعیت آگاه و برخوردار شوند 
و گفت: در مراکز بهداشتی به مادران 
خدمات آموزشی، مشاوره و مراقبتی بطور 

رایگان ارائه می شود.

 ۲۰ درصد از مادران باردار در 
اصفهان به مراکز بهداشت 

مراجعه نمی کنند
رحیمی با اشاره به اینکه حدود 20 درصد 
از مادران باردار در اصفهان به مراکز 
بهداشت مراجعه نمی کنند بلکه فقط 
از خدمات بخش خصوصی استفاده 
می کنند، افزود: توصیه ما به این دسته 
از مادران این است که از خدمات مراکز 
بهداشتی مانند کلاس های آمادگی 
برای زایمان و مراقبت دوران بارداری 

استفاده کنند.
وی با بیان اینکه سال گذشته 44 هزار 
و 486 زن باردار به مراکز بهداشتی 
استان مراجعه کردند، گفت: 14 هزار و 
106 نفر از آنها در کلاس های آمادگی 
زایمان شرکت کردند و اصفهان، بهترین 
درصد حضور زنان باردار در این دوره های 

آموزشی را در سطح کشور دارد.

وی ادامه داد: انتظار ما این است که 
حداقل حدود 50 درصد از زنان باردار 
در این کلاس ها شرکت کنند و در این 
زمینه لازم است اطلاع رسانی بیشتری 

صورت گیرد.
رحیمی با اشاره به اینکه حدود یکهزار 
دانش آموخته مامایی در حال خدمت 
رسانی در مراکز بهداشتی و جامع سلامت 
استان اصفهان هستند، گفت: امید است 
با توسعه اجرای طرح پزشکی خانواده 
شهری، اتفاق های خوبی برای جذب 

نیروهای مامایی بیفتد.
وی با بیان اینکه دانشگاه علوم پزشکی 
اصفهان در زمینه کاهش مرگ و میر 
مادران باردار کارنامه بسیار خوبی دارد، 
افزود: با این حال مرگ حتی یک مادر 
باردار نیز برای نظام بهداشت و درمان 
زیاد است و باید تا جای ممکن آن را با 
ارائه خدمات قبل و حین بارداری به 

حداقل رساند.

 کرونا بر مرگ مادران باردار 
تاثیرگذار بود

بیماری  اینکه  به  اشاره  با  رحیمی 
"کووید-19" بر مرگ و میر مادران باردار 
تأثیر گذاشت، خاطرنشان کرد: در سال 
1400 در استان اصفهان 18 مرگ مادر 
باردار ثبت شد که 14 مورد آن بدلیل ابتلا 

به بیماری "کووید-19" بود.
وی با بیان اینکه سال گذشته در استان 
اصفهان 11 مرگ مادر باردار ثبت شده 
است، اضافه کرد: اصفهان از نظر کمتر 
بودن آمار مرگ و میر مادران باردار در 

کشور در رُتبه دوم قرار دارد.
به گفته وی، عمده مرگ مادران باردار 
در دوران غیر از همه گیری کرونا، ابتلا 
به بیماری های زمینه ای است که ارائه 
خدمات مراقبتی قبل از بارداری می تواند 
خطر آن را کاهش دهد بنابراین لازم 
است زنان دارای بیماری زمینه ای حداقل 
سه ماه قبل از بارداری به مراکز بهداشتی 

مراجعه کنند.
رحیمی با اشاره به اینکه واحدهای 
تسهیلات زایمان در شهرستان های 
استان نیز فعال است و در آن ماماها 
هستند،  زایمان  انجام  عهده دار 
خاطرنشان کرد: بررسی ها نشان می دهد 
که در کلانشهر اصفهان بیشتر زایمان ها 
توسط پزشکان متخصص انجام می شود.

به گزارش ایرنا، 15 اردیبهشت مصادف 
با پنجم مِی "روز جهانی ماما" نامگذاری 

شده است.
در کشورمان از 11 تا 18 اردیبهشت 
امسال بعنوان "هفته ماما " گرامی داشته 
می شود؛ شعار این هفته " ماما، حامی 

فرزندآوری و سلامت خانواده" است. 

اصفهان با کمبود نیروی ماما مواجه است
رییس اداره مامایی معاونت درمان دانشگاه علوم پزشکی اصفهان:
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مریم ایراندوست سرمربی تیم فوتبال بانوان سپاهان 
بعنوان رییس کمیته بانوان کانون مربیان فوتبال ایران 

انتخاب شد.
روابط عمومی باشگاه فولاد مبارکه سپاهان اعلام کرد: 
انتخاب این مربی در نخستین نشست کمیته بانوان کانون 
مربیان فوتبال ایران با حضور ایراندوست، مرضیه جعفری 
سرمربی تیم فوتبال بانوان خاتون بم، نیلوفر اردلان سرمربی 
تیم فوتسال بانوان پیکان، معصومه رضازاده سرمربی تیم 

فوتسال بانوان سایپا و سُمیه شهبازی مربی تیم فوتبال 
بانوان سپاهان بصورت برخط )آنلاین( اعلام شد.

ارتباط بیشتر با مسوولان فدراسیون فوتبال، بهره گیری از 
نظرات پیشکسوتان، هماهنگی با سایر کمیته های کانون 
و حمایت از مربیان تیم های ملی از جمله مصوبات این 

نشست بود.
به گزارش ایرنا، کانون صنفی مربیان فوتبال ایران نهادی 
نتفاعی است که بر اساس  صنفی، غیرسیاسی و غیرا

اساسنامه خود در راستای تحقق اهداف عالی فدراسیون 
فوتبال گام برمی دارد، سازماندهی فعالیت مربیان فوتبال 
در ایران و جلوگیری از دخالت افراد فاقد صلاحیت در امر 

مربیگری، از جمله کارکردهای آن به شمار می رود.
اعضای این کانون را مربیان دارای مدرک رسمی مربیگری 
از فدراسیون فوتبال ایران، کنفدراسیون فوتبال آسیا 
)AFC( و یا دارای مدرک مربیگری معادل مدارک فوق 

تشکیل می دهند.

سرمربی سپاهان، 
رییس کمیته بانوان 
کانون مربیان فوتبال 
ایران شد

روابط عمومی باشگاه فولاد مبارکه 
سپاهان روز دوشنبه اعلام کرد:

خبر اول

ISFAHAN
N E W S

رییس دبیرخانه شهر دوستدار سالمند در اصفهان گفت: گسترش 
مباحث و دوره های آموزشی برای سالمندان استان و بهبود وضعیت 

زندگی این قشر ضروریست.
ژاله کرمانی، اظهار داشت: نادیده گرفتن مقوله های آموزشی سبب 
افزایش مشکلات جسمی، روحی و روانی این قشر خواهد شد، لذا 
اطلاع رسانی و فرهنگسازی مناسب می تواند شرایط بهتری را برای 

آنان فراهم کند.
وی اضافه کرد: بر همین اساس امسال 17 دوره آموزشی برای 
سالمندان در مناطق پانزده گانه شهرداری اصفهان پیش بینی شده 
است که در محورهای گوناگون مانند سلامت، بهداشت و مباحث 

حقوقی پیگیری خواهد شد.

رییس اداره مشارکت های فرهنگی و اجتماعی سازمان فرهنگی، 
اجتماعی و ورزشی شهرداری اصفهان با اشاره به نرخ رشد 12 
درصدی سالمندی در این خطه تصریح کرد: این رقم از میانگین 
کشوری بالاتر است و نشان می دهد که باید در حوزه سالمندی، 

طرح ها و فعالیت های بیشتری داشته باشیم.
کرمانی اضافه کرد: بر مبنای تعریف، سن 65 سال آغاز سالمندی 
به شمار می رود و برگزاری دوره های آموزشی در 60 سالگی یعنی 
پنج سال مانده به شروع سالمندی مناسب است و اثربخشی 

بیشتری دارد.
وی با اشاره به برگزاری مسابقه ملی عکس سالمندی با عنوان 
"ریشه ها" توسط دبیرخانه شهر دوستدار سالمند و با هدف توجه هرچه 

بیشتر به این قشر اظهار داشت: اختتامیه این برنامه پنجشنبه هفته 
گذشته برگزار و در این دوره سه هزار و 500 اثر در بخش تک عکس 

و 80 مجموعه عکس از سراسر کشور به این دبیرخانه ارسال شد.
به گزارش ایرنا، بر اساس سرشماری سال 95 از جمعیت 79 میلیونی 
کشور، هفت میلیون و 400 هزار نفر یعنی 9.28 درصد سالمندند و 
پیش بینی می شود شمار سالمندان ایران تا سال 2025 میلادی به 

10 درصد و تا سال 2050 به بیش از ۳0 درصد برسد.
استان اصفهان بیش از پنج میلیون نفر جمعیت دارد که افزون بر 600 
هزار نفر آن را سالمندان تشکیل می دهند، نسبت جمعیت سالمند 
این استان به کل جمعیت آن 10.64 درصد است، به عبارتی از هر 

یکصد نفر، حدود 11 نفر سالمند هستند.

رییس دبیرخانه شهر دوستدار سالمند در اصفهان:

گسترش دوره های آموزشی برای سالمندان اصفهانی ضروریست
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شهرستان

Isfahan News

 نماینده ولی فقیه و امام جمعه کاشان در 
خطبه های نماز جمعه در مصلی بقیه الله 
وهم  همدلی  همکاری،  کاشان  الاعظم 
افزایی سه قوه را یک راهبرد بسیار مهم 
و اساسی برای حل مشکلات و پیشرفت 

کشور اعلام کرد.
 حجت الاسلام و المسلمین سید سعید 
کرد:  تاکید  کاشان  جمعه  امام  حسینی 
جنگ ترکیبی دشمن علیه ملت ایران در 
سال های اخیر نشان می دهد آنها بر سه 
نقطه کانونی یعنی بدبین کردن مردم، بی 
اعتماد کردن مردم نسبت به نظام و ناامید 
سازی مردم تمرکز کرده اند که راه مقابله با 
جنگ ترکیبی دشمن، جهاد امید آفرینی، 

جهاد تبیین و وحدت و همدلی است.
با اشاره به توصیه های رهبر معظم  وی 
عنوان  فطر،  عید  در  اسلامی  انقلاب 
دستاوردهای  به حفظ  توصیه  کردایشان 
ماه مبارک رمضان از جمله توفیق طاعت 
آشنا  معنویت،  روح،  پاکیزگی  بندگی،  و 
شدن با معارف اسلامی، روحیه مبارزه و 
ضربه زدن به دشمن، توصیه به همکاری 
و همدلی و هم افزایی سه قوه برای حل 
مشکلات و پیشرفت کشور، تمرکز بر حل 
از  مسئولان  مردم  خودداری  و  مسائل 
درگیر شدن و سرگرم شدن به حاشیه ها 

کردند.
سعید  سید  والمسلمین  الاسلام   حجت 
تمام  در  ایران  افزود:  ادامه  در  حسینی 
این  و  دارد  زیادی  توانمندیهای  زمینه ها 
از  و  اسلامی  جمهوری  قدرت  از  نشان 
دست دادن عامل بازدارندگی دشمنان از 

جمله امریکا و اسرائیل است.
نماینده ولی فقیه در منطقه و امام جمعه 
کاشان با اشاره به این که ۱۱ اردیبهشت 
گفت  است،  کارگر  و  کار  جهانی  روز 
کشور  اقتصاد  فقرات  ستون  کارگران 
و  پیروزی  در  موثری  نقش  و  هستند 
بقای نظام اسلامی ایران داشته و دارند و 
همچنین محور تحقق اقتصاد مقاومتی و 
ساختن کشوری مستقل، قدرتمند و ایجاد 
نباید  بنابراین  هستند  اقتصادی  امنیت 
تجلیل از کارگران را به هفته کار محدود 
کرد بلکه تأمین معیشت کارگران و مهارت 

افزایی آنها باید برنامه ای مستمر باشد.
هفته  تبریک  ضمن  کاشان  جمعه  امام 
گفت:  عرصه  این  تلاشگران  بر  معلم 
دهنده  پرورش  و  سازان  آینده  معلمان 
مدیران آینده نظام و مشعلدار هدایت بشر 

و سعادت جامعه اند.
معلم  خاطره  و  یاد  گرامیداشت  با  وی 
شهید استاد مطهری، افزود: ایشان الگوی 
مناسبی برای انسان ها به ویژه معلمان و 
گیری  بهره  آموزشی هستند که  مربیان 
از راه و روش و کلام این بزرگ مرد راه 

سعادت را نمایان می کند.
حجت الاسلام حسینی در بخش دیگری 
از سخنانش به رسالت بزرگ معلمان اشاره 
کرد و ادامه داد: معلمان ادامه دهنده راه 
انبیا الهی هستند و در این راستا وظیفه 

خطیری بر دوش دارند.
خطیب جمعه کاشان گفت: شهادت آیت 
الله سلیمانی امام جمعه سابق زاهدان و 
نماینده ولی فقیه و امام جمعه قبلی کاشان 
و مؤسس حوزه مازندران که همواره محور 
وحدت و در خدمت نظام بود را تسلیت 
عباسعلی  آیت الله  گفت:  و  کرد  عرض 
و  برجسته  چهره های  از  یکی  سلیمانی 
مردمی در سیستان و بلوچستان بود و تمام 
از منش و  استان  این  مذاهب و طوایف 
خلق خوش او یاد کرده و خاطرات بسیاری 
از تلاش هایش برای حفظ وحدت و رفع 

اختلاف طایفه ای در ذهن دارند.
اعلام سه روز عزای عمومی در منطقه 

کاشان در پی شهادت آیت الله سلیمانی
به دنبال حمله مسلحانه فردی در یکی 
آیت  شهادت  به  که  بابلسر  بانکهای  از 
متعهد،  روحانی  سلیمانی  عباسعلی  الله 
عالم مجاهد و انقلابی، یار دیرین امام و 
رهبری، نماینده مردم در مجلس خبرگان 
رهبری و نماینده اسبق مقام معظم رهبری 
در استان منجر گردید از سوی نماینده ولی 
فقیه و امام جمعه کاشان سه روز عزای 

عمومی در منطقه کاشان اعلام شد.
سعید  سید  والمسلمین  الاسلام   حجت 
حسینی در خطبه های نماز جمعه، را در 
منطقه کاشان عزای عمومی اعلام کرد 
بیان کرد: مداومت در تلاوت قرآن و  و 
تثبیت محفوظات خصیصه بارز و درس 

آموز آیت الله سلیمانی بود.

نماینده ولی فقیه و امام جمعه کاشان 
مطرح کرد:

ضرورت همدلی و 
هم افزایی قوای سه گانه

گزارش ویژه
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نشسـت تخصصی راهکارهای پیشـگیری از 
آلودگـی بصـری در کلانشـهرها در کتابخانه 

مرکـزی شـهرداری اصفهان برگزار شـد.  
پژمان گنجی پور / ایمنا 

گزارش

رئیس مجمع نمایندگان استان اصفهان در مجلس شورای اسلامی گفت: به 
مسئولین استان و وزارت نیرو تذکر می دهم مسأله آب در استان اصفهان را جدی 

بگیرید؛ اگر سوءنیتی در کار نباشد، حتماً سوءمدیریت در کار است!
سیدناصر موسوی لارگانی نماینده مردم فلاورجان و رئیس مجمع نمایندگان 
استان اصفهان در مجلس شورای اسلامی گفت: وقتی از سوء مدیریت حاد در 
حوضه   زاینده رود صحبت می کنیم، از چه می گوئیم؟ ظاهراً این موضوع مهم 
و استراتژیک برای مقامات استانی و دولتی مهم نیست. ابتدا به یک مورد در 
خصوص رودخانه   شور اشاره ای کوتاه می کنم و بعد هم توضیحات لازم دیگر 

را ارائه می کنم.
وی افزود: همانطور که می دانیم رودخانه شور در بارشهای زمستانه پرآب تر 
گشت و سرریز آن وارد زاینده رود شد. نزدیک عیدنوروز، همزمان با جاری بودن 
رودخانه شور، زاینده رود را هم بازکردند اما نیاز نبود چراکه سرریز رودخانه شور 
همچنان جریان داشت. این یک نوع بی مدیریتی هزینه زاست درحالیکه قابل 
مدیریت بود. این نماینده مردم در مجلس تاکید کرد: حالا توجه کنید که ورود 
آب از نیمه فروردین به زاینده رود متوقف شد. چند روز پیش دوباره خروجی سد 
را افزایش دادند. در همین فاصله بستر زاینده رود خشکید و هزاران قطعه ماهی 

تلف شد و در عین حال بر اثر این عوارض، تهدیدات جدی متوجه   بناهای 
تاریخی اصفهان و پل های بی نظیر زنده رود شده است.

رئیس مجمع نمایندگان استان اصفهان در مجلس شورای اسلامی خاطرشان 
کرد: ناراحتی از آنجا بیشتر می شود که با مدیریت صحیح منابع آبی امکان 
کاهش مشکلات تا حد ممکن وجود دارد. گاهی منابعی نیست، خب می گوییم 
نیست، اما الان به لطف خدا منابع آبی موجود است ولی مدیریت نیست. نبود 
مدیریت و نبود متخصص، موجب تشدید ناراحتی بحق مردم استان اصفهان 

شده است که نمونه ای ذکر شد.

نماینده مردم فلاورجان:

حجم بی توجهی 
به اصفهان حیرت 
انگیز است

مسـئول برگـزاری ایـن مسـابقات 
از  بیـش  حضـور  بـه  اشـاره  بـا 
در  باشـگاه   ۱5 از  ورزشـکار   ۱60
ایـن رقابت هـا گفـت: اولیـن دوره 
مسـابقات اسـکیت فـری اسـتایل 
المللـی  بیـن  قهرمـان  بـا حضـور 
در  و پسـران  و کشـوری دختـران 
رده های سـنی نونهـالان، جوانان و 

شـد. برگـزار  بزرگسـالان 
 ایـن مسـابقات در راسـتای ایجـاد 
شـور و نشـاط اجتماعـی، و پرورش 
اسـتعدادهای بالقـوه ورزشـی برگزار 

. شد
 ۱67 رقابت هـا  از  دوره  ایـن  در 
اسـکیت باز دختـر و پسـر در 5 رده 

سـنی بـه رقابـت پرداختنـد.

ایـن دوره از مسـابقات بـه میزبانـی 
کاشـان و با شـرکت ۱67 ورزشـکار 
آذربایجـان  تهـران،  اسـتان های  از 
شـرقی، اصفهان، و قزوین و کاشان 

در سـالن 22 بهمـن برگزار شـد.
 کـه در نتیجـه تیم هـای سـازمان 
رفاهـی تفریحـی ورزشـی کاشـان، 
تهـران و قزویـن عناویـن اول تـا 

سـوم را کسـب کردنـد.
شـرکت   ۱67 رقابت هـا،  ایـن  در 
و  آقایـان  قسـمت  دو  در  کننـده 
بانـوان در پنج رده سـنی با یکدیگر 
بـه رقابـت پرداختنـد کـه در پایـان 
نفـرات زیـر عنوان های اول تا سـوم 
رده هـای سـنی مختلـف را بـه خود 

اختصـاص دادنـد.

خدمـات  و  قضائـی  خدمـات  جهـادی  طـرح   
خدمـات  ارائـه  هـدف  بـا  قضایـی  الکترونیکـی 
الکترونیکـی قضایـی رایـگان در کنـار میـز خدمت 
دادگسـتری کاشـان در در مسـجد علی ابن ابیطالب 

اجـرا شـد.
خدمـات  ارائـه  جهـادی  طـرح  اجـرای  ادامـه  در 
الکترونیـک قضایـی رایـگان بـه مناطق محـروم و 
کمتـر توسـعه یافتـه، کارشناسـان معاونـت فناوری 
و اطلاعـات دادگسـتری کاشـان و یکـی از دفاتـر 
خدمـات قضایـی شهرسـتان در مسـجد علـی بـن 

ابیطالـب حضـور یافتنـد و بـه ارائـه خدمـات بـه 
پرداختنـد. نمازگـزاران 

رئیـس دادگسـتری کاشـان گفـت: این طـرح برای 
اولیـن بـار بـرای بیـش از ۱00 نفـر اجـرا شـد و بـا 
اسـتقبال گسـترده روبرو شـد و در این طرح قضات 
محتـرم جهـت مشـاوره حقوقـی و یکـی از دفاتـر 
خدمـات قضایـی بـا تمـام کادر بـه صـورت رایگان 
ارائـه خدمـات الکترونیکی قضایی نمودند و انشـاالله 
در طـول در بقیـه مناطـق شهرسـتان اجـرا خواهـد 

. شد

استان  بریده  شاخه  و  زینتی  گل های  تولیدات  بیشترین 
اصفهان در روستای کویری عباس آباد آران و بیدگل تولید 

می شود.
روستای عباس آباد از توابع بخش بادرود در دل کویر مرکزی 
ایران در دهه اخیر، کم آبی و خشکسالی را به فرصت تبدیل 
کردند و با تغییر و اصلاح الگوی کشت، به تولید گل های 

زینتی روی آوردند.
دهیار روستای عباس آباد گفت: تا اواسط سال ۱۴0۱، ۱0 
واحد گلخانه در این روستا فعال بود که به همت اهالی و 

حمایت مسوولان این تعداد گلخانه پنج برابر شده است.
مجتبی یزله افزود: این روستا حدود 70 خانوار و ۳00 سکنه 
دارد که همه اهالی آن مشغول به کار بوده و نرخ بیکاری 

در آن صفر است.
وی گفت: جوانان روستا علاوه بر اشتغالزایی و تولید انواع 
گل های زینتی، توانستند در تولید برخی از بذرهای وارداتی 

هم به خود کفایی برسند.
دهیار روستای عباس آباد در مورد مشکلات کشاورزان برای 
توسعه  و  انتقال  به  حاضر  حال  در  گفت:  گلخانه ها  توسعه 
شبکه برق، گاز و آب به بیرون از روستا و اجرای طرح هادی 
باید تسهیلات لازم برای احداث گلخانه ها به  نیاز است و 

کشاورزان اختصاص یابد.
سجاد میرزایی، مجری طرح های بنیاد برکت در شمال استان 
اصفهان با اشاره به حمایت این بنیاد برای احداث و توسعه 
این گلخانه ها گفت: در سال ۱۴0۱ و در مرحله یک بیش از 
چهار میلیارد تومان تسهیلات به کشاورزان داده شده و در 
ادامه دو برابر این مبلغ برای توسعه و تجهیز گلخانه ها در 

مرحله دوم به کشاورزان کمک خواهد شد.
در این روستا سالانه بیش از 6 میلیون شاخه گل زینتی از نوع 
داوودی، میخک، زنبوری، تاج خروسی، لویی، عروس ایرانی 

و لیسیانتوس کشت شده و روانه بازار می شود.

مدیرعامل سـازمان آتش نشـانی و خدمات ایمنی شـهرداری خمینی شهر 
از پیـدا شـدن جسـد 2 نفـر در یک چاه خانگی در شـهر کوشـک از توابع 

خمینی شـهر در غرب اصفهـان خبر داد.
درخواسـت  بـه  توجـه  بـا  کـرد:  اظهـار  مرادیـان  دوم مهـدی  آتشـپاد 
آتش نشـانی شـهرداری کوشـک برای خارج کردن پیکر 2 نفر از یک چاه 
خانگـی، ماموران آتش نشـانی خمینی شـهر به محـل حادثه اعزام شـدند.

وی افـزود: ایـن 2 نفـر کـه زن و شـوهر بودند به دلایل نامعلـوم به عمق 
چـاه ۱0 متری سـقوط کرده و جان خـود را از دسـت داده بودند.

مرادیـان بـا اشـاره بـه اینکه مـرد متوفی 7۳ سـاله و زن متوفی 65 سـاله 
بودنـد، اضافـه کرد: بررسـی های اولیه نشـان می دهد که ایـن 2 نفر پس 

از مفقـود شـدن در این چاه پیدا شـدند.
وی بـا بیـان اینکـه پیکر ایـن افراد توسـط مأمـوران آتش نشـانی از چاه 
خـارج و به نیروهای انتظامی تحویل داده شـد، گفـت: علت مرگ این زن 

و مرد در دسـت بررسـی اسـت و توسـط مراجع قضایی اعلام می شـود.
شـهر کوشـک بـا جمعیـت حـدود ۱5 هـزار نفـر جمعیـت در شهرسـتان 

خمینـی شـهر در غـرب اصفهـان واقـع اسـت.

سرپرسـت شـهرداری تیـران گفت: رعایـت نکردن 
اصـول ایمنـی و ایمن سـازی محیط انتقـال انرژی، 
منجـر بـه تحمیل هزینه هـای زیادی به شـهرداری 
سـاختاری  تغییـرات  و  پروژه هـا  اجـرای  بـرای 
می شـود و بـه سـیما و منظـر شـهر آسـیب می زند.

رضـا ناهـی اظهـار کـرد: خـط انتقـال نفـت و گاز 
تیـران  نقـاط مسـکونی شـهر  و  اصلـی  مسـیر  از 
می گـذرد و اجـرای پروژه هـا را بـه لحـاظ رعایـت 

اصـول ایمنـی تحـت تأثیـر قـرار داده اسـت.
و  ایمنـی  اصـول  نکـردن  رعایـت  افـزود:  وی 
بـه  منجـر  انـرژی  انتقـال  محیـط  ایمن سـازی 
در  شـهرداری  بـه  زیـادی  هزینه هـای  تحمیـل 
اجـرای پروژه هـا و تغییـرات سـاختاری شـهر شـده 

اسـت. زده  آسـیب  منظـر شـهر  و  بـه سـیما  و 
سرپرسـت شـهرداری تیران بـا بیان اینکه شـرکت 
دغدغه هـای  مدیریـت شـهری  بـا  تعامـل  در  گاز 
بگیـرد،  نظـر  در  را  مسـئولان  و  شـهروندان 
از  ناشـی  هزینه هـای  پرداخـت  کـرد:  خاطرنشـان 

ایـن تغییـرات در اجـرای پروژه هـا ضـروری اسـت 
شـهری  طرح هـای  اجـرای  بـرای  شـهرداری  تـا 
متحمـل هزینـه کمتـری شـود. وی اضافـه کـرد: 
نصـب تابلوهـا و علائـم هشـدار ایـن شـرکت باید 
اصـلاح و بازسـازی شـود، چراکـه همیـن موضـوع 
موجـب نازیبایـی خیابان هـای شـهر شـده اسـت.

را  ایـن همکاری هـا  تیـران  سرپرسـت شـهرداری 
بـرای خدمت رسـانی بهتـر بـه شـهروندان ضروری 
در  شـهری  مدیریـت  کـرد:  تصریـح  و  دانسـت 
راسـتای خدمت رسـانی بـه شـهروندان بـه تعامـل 
سـازنده نهادهـای خدمات رسـان از جملـه شـرکت 

انتقـال لولـه گاز و نفـت ایـران چشـم امیـد دارد.
ناهـی بـا تاکید بر اینکـه در حال حاضـر لوله اصلی 
انتقـال گاز و نفـت از بلـوار اصلـی شـهر می گـذرد، 
ادامـه داد: تعارض و اختلاف بر سـر جایـگاه و نگاه 
جزیـره ای نیسـت، بلکـه باید تمام موضوعـات را در 
نظـر بگیریـم تـا همـکاری مشـترک و سـازنده ای 

رقـم بخورد.

سرپرست شهرداری تیران:

 شرکت گاز دغدغه های مدیریت شهری
و شهروندان را در نظر بگیرد

مسئول برگزاری مسابقات اسکیت فری استایل کشوری:

برترین های مسابقات اسکیت سبک آزاد 
کشوری معرفی شد

رئیس دادگستری کاشان خبر داد:

اجرای طرح جهادی خدمات الکترونیک قضایی رایگان

دهیار روستای عباس آباد:

سازندگی رؤیا نیست

بـه گـزارش روابـط عمومـی اداره کل ورزش و جوانان 
اسـتان اصفهـان، نشسـت هماهنگـی همایـش بزرگ 
پیـاده روی خانوادگـی در محـل فرمانـداری خوانسـار 
بـا حضـور آرش ظفریـان سرپرسـت هیئت ورزشـهای 
همگانـی اسـتان اصفهـان، عبـاس عسـگری معـاون 
امنیتـی فرمانـداری، مالـک رجبـی رییـس  سیاسـی 
اداره ورزش و جوانـان شهرسـتان خوانسـار، احمـدی 
شـهردار ودیگر مسـئولین برگزار گردیـد و در خصوص 
برنامه هـای همایـش پیـاده روی خانوادگـی کـه مقـرر 
اسـت روز جمعـه 22 اردیبهشـت ۱۴02 بـه مناسـبت 
هفتـه فرهنگی خوانسـار در شهرسـتان مذکـور برگزار 

گـردد؛ تصمیم گیـری شـد.

برگزاری نشست با حضور سرپرست 
هیئت ورزشهای همگانی استان 

اصفهان و جمعی از مسئولین؛

نشست هماهنگی ویژه 
همایش بزرگ پیاده روی 

خانوادگی در خوانسار

مدیرعامل سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری خمینی شهر خبر داد:

کشف جسد ۲ نفر در یک چاه خانگی در کوشک

درمانـگاه دامپزشـکی و مایـه کوبی بخش خصوصی در شـهر خور افتتاح 
. شد

مصطفـی شـایگان، رییـس شـبکه دامپزشـکی خوروبیابانک گفـت: این 

درمانـگاه بـا بیـش از 7 میلیـارد ریال هزینـه در زمینی به مسـاحت ۱50 
متـر مربـع در یـک طبقـه برای امـور درمانـی و مایـه کوبـی دام و طیور 

سـاخته و تجهیز شـده است.

رییس شبکه دامپزشکی خوروبیابانک:

راه اندازی درمانگاه دامپزشکی
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Iranian Ambassador to Paki-
stan Mohammad-Ali Hosseini 
and Pakistani Finance Minis-
ter Senator Mohammad Ishaq 
Dar discussed the ways for 
increasing trade between the 
two countries in a meeting in 
Islamabad on Sunday.
Expressing their satisfaction 
that the trade between the two 
countries exceeded $2 billion, 
the two sides emphasized the 
need to take more effective 
steps to strengthen economic 
cooperation and help expand 
trade relations.
During the meeting, the Paki-
stani minister said that Pakistan 
attaches great importance to its 
relations with the friendly and 
brotherly country of Iran.

Appreciating the efforts of the 
Iranian ambassador during 
his diplomatic mission in Pa-
kistan in order to strengthen 
the brotherly relations between 
the two neighboring countries, 
Senator Ishaq Dar praised the 
measures taken especially in 
the commercial and economic 
fields.
Expressing their satisfaction 
with the value of trade between 
Iran and Pakistan, which has 
exceeded two billion dollars, 
the two sides emphasized the 
need to identify new ways to 
help increase trade and develop 
economic cooperation.
Emphasizing the country’s eco-
nomic outlook, Pakistan’s fi-
nance minister expressed con-

fidence that despite economic 
challenges, Pakistan is on the 
path of progress and develop-
ment.
Iranian ambassador to Paki-
stan for his part, appreciated 
the cooperation and support 
of the Pakistani government 
for the development of bilateral 
relations in various fields, and 
stated that the potential capaci-
ties of Iran and Pakistan are the 
main factor for the expansion of 
joint cooperation.
He added that bilateral trade 
between Iran and Pakistan has 
now reached $2.4 billion, but it 
is not compatible with the good 
political and people relations of 
the two neighbors and more 
efforts should be made to sup-

port the business community 
of the two countries.
Back in January, Iran and Paki-
stan signed a Memorandum of 
Understanding (MOU) on Mon-
day to facilitate bilateral trade 
between the two countries.
The MOU was signed by Head 
of Iran’s Trade Promotion 
Organization (TPO) Alireza 
Peyman-Pak and Head of the 
Trade Development Authority of 
Pakistan (TDAP) Muhammad 
Zubair Motiwala.
Based on the MOU, which was 
signed on the sidelines of Iran’s 
Exclusive Exhibition in Karachi, 
the parties pledged to exchange 
business information, support 
each other’s private sectors, 
and provide the conditions and 

context for the presence of their 
trade delegations in the other 
country.
It was also agreed that both 
sides would take all the nec-
essary measures to facilitate 
holding exhibitions in the op-
posite country, whenever re-
quired.
Speaking in the signing cere-
mony, Peyman-Pak said that 
signing this MOU was indica-
tive of the two sides’ determi-
nation for removing the obsta-
cles in the way of bilateral trade 
and prepare the ground for the 
businesspersons of both sides 
to bolster cooperation.
He considered the holding 
of exclusive exhibitions, ex-
changing trade delegations, 
and investment in joint pro-
duction units as positive steps 
for knowing the capacities and 
needs of the two countries 
and expressed hope that such 
events would continue.
The TPO head further men-
tioned some obstacles and in-
frastructural problems that are 
hindering the two countries’ 
mutual trade, including lack of 
banking relations, problems 
related to sea transportation 
and logistics, and tariff-related 
issues, saying that the Iranian 
government is willing to resolve 
such problems in collaboration 
with the Pakistani government.
Motiwala, for his part, said that 
the signed MOU is regarded as 
a major step to enhance bilat-
eral trade to reach the target of 
five billion dollars annually.

Iran, Pakistan explore ways to boost bilateral trade

Fateful “line”
A review of Ayatollah Khamenei’s 
speeches over the past few decades 
shows that he has repeatedly empha-
sized the necessity of drawing a line 
with the enemy.
For example, in the “Second Phase of 
the Revolution”, he emphasized:
“The Islamic Republic is not reaction-
ary and it does not lack perception 
and understanding in face of new 
phenomena and situations; however, 
it strongly adheres to its principles 
and it is highly sensitive to its frontiers 
in relation to its rivals and enemies. It 
never imprecisely regards its principal 
lines and considers it important as 
why and how it would persist.”
Drawing a line between oneself and 
the enemy is a key and sensitive 
issue for individuals and various 
groups. The enemy uses various and 
sometimes very complex methods 
to achieve its goals. The complexity 
of these methods sometimes caus-
es some individuals, despite having 
good intentions, to favor the enemy 
without even wanting to or knowing 
it. This is where at every stage of any 
move or action in various fields, one 
must think about its relationship with 
the enemy’s plans and goals.
On Saturday, Leader of the Islamic 
Revolution again addressed the issue 
of drawing a line with the enemy in 
a meeting with workers and praised 
their intelligence in this regard. De-
spite protests for their rights, workers 
have not allowed these protests to 
become an excuse for Iran’s enemies 
to exploit.
Paying attention to the enemy’s plan 
in this regard shows the value of in-
telligence in the workers’ community. 
The most important tool of the West, 
especially the United States, against 
Iran in recent years has been sanc-
tions. Their goal was to put pressure 
on the people and thereby put them 
against the government. They wanted 
to increase the pressure on the peo-
ple, especially the working class, to 
the point where they would take to the 
streets in rebellion and the country 
would become chaotic and insecure. 
This is while America always claims 
that the goal of sanctions is to put 
pressure on the Iranian government 
to change its behavior. But in reality, 
the people are the target.
For example, Richard Nephew, a 
Treasury Department official in the 
Obama administration who is also 
known as the “architect of Iran sanc-
tions”, said in an interview about 
whether the main target of U.S. sanc-
tions is the people or governments of 
countries, he said, “It depends on the 
country being sanctioned and what 
interests are at stake. If you sanc-
tion the Qaddafi regime in Libya, you 
shouldn’t even think about the popula-
tion because Qaddafi didn’t care about 
his population or their suffering. It’s 
the same with Kim Jong-un and North 
Korea. Here, ‘pain’ should specifically 
target the ruling elites to change their 
behavior. The same goes for Russia. 
In my opinion, when it comes to using 
‘pain’ for populations, it should be a 
government that has a popular base, 
and Iran falls into this category... In 
the case of sanctions, we should have 
focused on where the decision-mak-
ers would be convinced, and in the 
case of Iran, this was through making 
people dissatisfied with the situation.”
Attention to the way America inter-
venes and infiltrates in different coun-
tries shows that workers have been 
one of the main targets. The working 
class in any country faces its own is-
sues and problems. The Americans 
try to exploit these problems and re-
sulting protests to advance their polit-
ical and hegemonic goals in countries 
they consider as enemies. Of course, 
they also cover up this exploitation 
with beautiful slogans and human 
rights claims.
The noble working community in Iran 
has so far thwarted America’s sinister 
plans. Continuing to resist against 
these conspiracies, in addition to the 
intelligence of the workers, requires 
more attention from officials to the 
demands of this noble and hardwork-
ing class and improving their welfare, 
as emphasized by Ayatollah Khamenei 
on Saturday.

Local police chief 
killed in border 
province

An Iranian police officer was 
killed in the early hours of Sun-
day in an armed attack in the 
border province of Sistan-Bal-
uchistan in southeast Iran.
The officer, Alireza Shahraki, was 
in his car in the city of Saravan 
when unknown gunmen opened 
fire at him. Shahraki’s wife was 
also injured during the attack.
Doost Ali Jalilian, the province’s 
police chief, said investigations 
are underway to identify and ar-
rest the perpetrators. No arrests 
made in connection to the attack 
yet. Saeed Tajlili, the governor of 
Saravan, told IRNA on Sunday 
that Lieutenant Colonel Ali-Reza 
Shahraki had been assassinated 
earlier in the day when he was 
inside his own car at a crossroad 
in Saravan.
Shahraki’s wife was seriously 
injured in the attack, said the 
governor, adding that an inves-
tigation was launched to identify 
the perpetrators.
In January, two police officers 
were killed in Bampour County 
while in the line of duty. The po-
lice chief of Sistan-Baluchistan 
province said at the time that the 
officers were attacked by “evil” 
assailants in early hours while 
walking the beat in Bampour. 
After attacking the officers, the 
police chief said, the evil assail-
ants sped away.
In early December, a conscript 
was killed and another wounded 
in a deadly shooting in the bor-
der province. The two conscripts 
were targeted at night in the port 
city of Chabahar, southeast Iran.
According to the media, two 
gunmen shot at the conscripts 
who were in the line of duty. 
One conscript, identified as Aref 
Hooti, lost his life as a result of 
the shooting and the other one, 
Benyamin Fazeli, was shot in the 
shoulder and received treatment 
in a local hospital.

Raisi’s trip to Syria 
will mark a ‘turning 
point’ in region: 
envoy
Iranian Ambassador to Syria 
Hossein Akbari considers the 
planned visit of Iranian Presi-
dent Ebrahim Raisi to Syria as 
a “turning point” in the region, 
emphasizing that the trip will 
have positive effects beyond the 
region. Raisi’s trip to Damascus 
on Wednesday is very important 
due to the changes that are hap-
pening in the region, Akbari told 
Iran’s official news agency IRNA. 
He said the visit can have both 
regional and extra-regional ef-
fects and at the same time help 
to strengthen and develop rela-
tions between the two countries 
in all areas.
Commenting on the expected 
achievements of the two-day 
trip, he said, “This trip will not 
only be beneficial for Tehran and 
Damascus, but it is a very good 
event that other countries in the 
region can also take advantage 
of.” He underlined that both Teh-
ran and Damascus have a win-
ning case and have raised their 
flags, and when the synergy 
between them is greater, it can 
increase the power of resistance. 
“At the same time, this trip can 
open a space and chapter of in-
teraction between the countries 
that oppose the domination sys-
tem, especially the countries that 
are in the area of sanctions and 
have common interests. Other 
countries can also use it,” the 
ambassador said. 

The head of Iran Chamber of Com-
merce, Industries, Mines and Agri-
culture (ICCIMA) said that the private 
sectors of Iran and Belarus have signif-
icant capacities for cooperation.
Gholam-Hossein Shafeie made the 
remarks in a meeting with Belarusian 
Ambassador to Tehran Dmitry Koltsov 
at the place of ICCIMA on Sunday.
The ICCIMA head described the coop-
eration capacities of the private sec-
tors of the two countries, especially in 
the field of technical and engineering 
services, agriculture, and tripartite 
cooperation with neighbors as signif-
icant and a necessity for the develop-
ment of bilateral relations.
Referring to the positive economic 
interactions between Iran and Belarus 
in the past years, Shafeie said Belarus 
is one of Iran’s priorities in establish-
ing business relations. Because this 
country has had a favorable economic 
situation and GDP growth in the past 
years, and the existing capacities of 
the country can help in the develop-
ment of bilateral cooperation.
The Belarusian ambassador for his 
part said that Iran and Belarus have 
long-standing relations, and in re-
cent years, delegations have been 
exchanged at different levels between 
the two countries.
He considered transportation to be 
one of the primary and important 
fields in Iran-Belarus trade relations.

The envoy further said Khorasan 
Razavi province (in the northeast of 
Iran) has considerable capacity in this 
field due to its geographical location. 
This province has good potential in 
the field of machine building, agricul-
tural equipment, food industry, and 
electronic devices.
Back in mid-March, Iran and Belarus 
signed a comprehensive cooperation 
roadmap and seven memorandums 
of understanding (MOU) as Belaru-
sian President Alexander Lukashenko 
made a visit to Tehran.
The cooperation roadmap and MOUs 
include various commercial, transpor-
tation, agricultural and cultural fields.
The roadmap was signed by the pres-
idents of the two countries, while the 
MOUs were inked by senior officials 
from the two sides.
Speaking at a joint press conference 
with his Belarusian counterpart after 
signing the document, Iranian Presi-
dent Ebrahim Raisi said: “Good agree-
ments were made in the field of indus-
try, mining, trade, agriculture, roads 
and various fields, and we hope that 
it will be a step towards the develop-
ment of the two countries.”
Referring to the determination of Iran 
and Belarus to develop relations in all 
fields, Raisi said: “Both countries are 
against unilateralism. We believe that 
independent countries can have good 
relations with each other which lead to 

the neutralization of sanctions.”
Lukashenko, for his part, pointed to 
his last visit to Iran in 2006 and said 
that no sanctions or pressures have 
been able to stop the Iranian nation 
from progressing, and it is a fact that 
an independent and strong Iran is 
continuing its path.
Referring to the MOUs between the 
two countries, Lukashenko noted that 
if all these MOUs are implemented, 
the two countries can achieve $100 
million of annual trade. 
“The volume of trade between the two 
countries tripled in 2022 compared to 
2021,” he noted.
The Belarusian president expressed 
hope that the implementation of the 
comprehensive cooperation roadm-
ap will help develop the relations be-
tween the two countries even more.
Heading a high-ranking delegation, 
Lukashenko visited Tehran for a two-
day official visit. The trip was aimed 
to expand ties between the two coun-
tries.
As part of the Belarusian delegation’s 
schedule in Tehran, the country’s Min-
ister of Industry Rogozhnik Alexander 
Nikolaevich met with Iranian Indus-
try, Mining, and Trade Minister Reza 
Fatemi-Amin to discuss ways of de-
veloping mutual ties. 
During the meeting with Nikolaevich, 
who was accompanied by a group of 
industrial officials, Fatemi-Amin re-
ferred to the cooperation of the Export 
Guarantee Fund of Iran (EGFI) with its 
Belarusian counterpart and also an 
agreement between banks of the two 
countries, emphasizing that the infra-
structure needed for the development 
of trade between the two countries 
has been created.
He stated that an agreement on the 
possibility of barter trade between 
the two countries is also going to 
be signed soon, adding: “With the 
full accession of Iran to the Eurasian 
Economic Union (EAEU) in less than 
a year from now 80 percent of the tar-
iffs between the two countries will be 
zeroed.
The minister further invited 

Nikolaevich and his team to visit the 
exhibition of Iran’s export capabilities, 
which will be held with the presence of 
ministers and trade delegations from 
more than 50 countries in Tehran on 
May 7-10.
Nikolaevich in his turn said Belarus 
pays special attention to the expan-
sion of trade relations with Iran.
“In the days when both countries 
have been subjected to heavy and 
cruel sanctions, we must make a 
double effort to defeat the sanctions,” 
Nikolaevich suggested.
Stating that with Iran’s joining the 
EAEU, many issues in the field of 
transportation will be resolved, he 
emphasized: “Our goal is for Iranian 
products to flourish in the Belarusian 
market and Belarusian products to en-
ter the Iranian market.”
In his joint press conference with the 
Belarusian leader after a meeting at 
the Saadabad Palace, Raisi asserted 
that the Islamic Republic has capital-
ized on the threat of unilateral sanc-
tions as a chance to advance signifi-
cantly.
“Iran has benefited from the sanc-
tions put on the country, and we have 
achieved remarkable advances de-
spite the threats,” Raisi said. 
He added, “We are eager to share our 
experiences with our good friend Be-
larus.”
Raisi also said the only way to over-
come sanctions and advance is mutu-
al opposition to unilateralism.
Lukashenko, for his part, stated that 
“Iran is flourishing and Iran keeps 
growing despite sanctions and pres-
sure. The signing of several doc-
uments today can result in a 100 
million dollars increase in commerce 
between the two nations if they are 
fully implemented.”
The president of Belarus continued, 
“Sanctions are opportunities, and two 
nations should not lose these possi-
bilities.”
He remarked that both nations have a 
desire for a fair and multipolar world 
and that their stances on international 
and regional issues are comparable.

Private sectors of Iran, Belarus have significant capacities for co-op
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The chairman of Flowers and Ornamental 
Plants Producers and Sellers of Tehran 
province says that the flower producers 
need the help of the government.
“We need the help of the government in 
the field of agricultural necessities, such 
as fertilizers, poisons, plastic, seedlings, 
etc.”, Akbar Shahrokhi said, adding, “The 
flowers produced in Iran are equal to 

the products of different countries in the 
world and are even much better than that, 
but we are facing problems in the field of 
packaging and transportation of flowers 
and ornamental plants.” “Greenhouses in 
the cities of Tehran province do not have 
refrigerated vehicles and we need such 
vehicles and the government should help 
us in this regard”, he further complained.

Flower pro-
ducers need 
govern-
ment’s help

Iran parliament 
votes to dismiss 
industry minister
Amid soaring prices of automo-
biles as well as the rising costs 
of industrial products, Iran’s 
parliament decided on Sunday 
to unseat the industry minister, 
making him the first member of 
President Ebrahim Raisi’s cabi-
net failing to win the confidence 
of the MPs. In the open session 
of parliament, Reza Fatemi Amin, 
Minister of Industry, Mine, and 
Trade, took the podium to face 
questions from MPs who were 
dissatisfied with his ministry’s 
performance and management 
of the affairs. During the im-
peachment, he said that “we 
need unity now, therefore we 
make up for it with empathy.”
Referring to recent rumors that 
he had granted automobiles to 
dozens of MPs during his earlier 
impeachment, he said “Fatemi 
Amin is not corrupt!”
Fatemi Amin added that what he 
called “vehicle mafia” spends 
money to undermine him.
He went on to add, “I am in the 
position of execution and your 
representatives are in the po-
sition of supervision, and if my 
answers are not convincing, I 
will hand over the position to 
the next soldier.” In reference to 
the issue pertinent to vehicles, 
Fatemi Amin remarked, “The 
country’s car industry is in a 
dire state, but we are now in the 
middle of the way and we have 
reached good places.”
“The car industry has many is-
sues, but today its price is more 
apparent,” said Fatemi Amin. 
He added, “Due to sanctions, 
automobile manufacturing has 
fluctuated.” He added, “The ad-
versary is aware of the signifi-
cant economic impact that cars 
have.” At the end, out of 272 
MPs present in the 290-seat par-
liament, 162 MPs voted in favor 
of dismissing him, 102 voted no 
and two abstained.
Earlier on November 1, 2022, 
Fatemi Amin survived impeach-
ment as the head of one of the 
most crucial ministries.
President Ebrahim Raisi ap-
peared during the impeachment 
hearing to support his minister.
Raisi said impeachment is not a 
sign of conflict between the Maj-
lis and administration.

Friendship asso-
ciation chief says 
Iran seeking to 
deepen ties with 
China
Alaeddin Borujerdi, the chairman 
of the Iran-China Friendship 
Association, stated on Saturday 
that Tehran’s goal is to deepen 
ties with Beijing, emphasizing 
that the time is ripe for signif-
icant improvements in rela-
tions between the “two friendly 
countries.” Speaking with IRNA, 
Borujerdi made the remarks on 
the sidelines of a meeting with 
Iranian businessmen from the 
coastal Bushehr Province in 
southern Iran.  He also noted 
that China is likewise pursuing 
a policy of expanding relations 
with Iran in all spheres.  In ac-
cordance with Beijing’s policy, 
he asserted, China recently 
opened a consulate in the port 
city of Bandar Abbas, the capital 
city of the southern Hormozgan 
Province.   He said that the busi-
nessmen he met with in Bushehr 
demanded development of 
flights and a direct shipping line 
between Iran and China, adding 
that the initiatives needed to be 
evaluated.

What You Need to Know About Diabetes and B-12
By: PARISA JAMADISource: https://www.healthline.com/health/diabetes/b12-what-you-need-to-know?utm_source=ReadNext#what-to-do-if-you-have-b--12-deficiency

Vitamin B-12 is necessary for a healthy 
nervous system and healthy blood cells. 
The best way to get vitamin B-12 is 
through your diet. This important vita-
min is found in meat, fish, poultry, and 
dairy products. If you don’t eat enough 
of these foods, it could leave you with a 
deficiency.
There are other ways to develop a de-
ficiency. For example, having diabetes 
mellitus can increase your risk of having 
a B-12 deficiency because it may be a 
side effect of metformin, a common 
treatment for type 2 diabetes mellitus. 
A 2009 study found that 22 percent of 
people with type 2 diabetes were low in 
B-12. The study results suggest met-
formin contributed to the deficiency.
Read on to learn the symptoms of B-12 
deficiency, what it could mean for your 
overall health, and what you can do 
about it.
Vitamin B-12 deficiency: How it feels
Symptoms of vitamin B-12 deficien-
cy may be mild at first and not always 
obvious. If you’re slightly low on B-12, 
you may not have any symptoms at all. 
Some of the more common early symp-
toms are:
• tiredness
• weakness
• loss of appetite
• weight loss
• constipation
It may be easy to dismiss these as minor 
complaints. However, over time, insuffi-
cient B-12 can lead to bigger problems.
Causes of vitamin B-12 deficiency

B-12 is mostly found in animal prod-
ucts. It doesn’t occur naturally in plants.
As a result, people who don’t eat meat 
or dairy products, such as vegetarians 
and vegans, may be at risk of B-12 de-
ficiency. 
Consuming 

enough 
vitamin B-12 isn’t the only problem. 
Your body also needs to be able to 
absorb it effi-
ciently.

Certain 
medicat ions may make 
it harder for your body to absorb B-12, 
including:
• acid reflux and peptic ulcer disease 

medications, including: 
o famotidine (Pepcid AC)
o lansoprazole (Prevacid)
o omeprazole (Prilosec)
• metformin (Glucophage, Glumetza), a 
common type 2 diabetes treatment

• chloramphenicol, an antibiotic
A n - o t h e r 

cause of vitamin 
B-12 deficiency is undersupply of in-
strinsic factor (IF), a protein created by 
stomach cells. These stomach cells can 
be vulnerable to attack by the immune 

system, and that can create a drop-off 
in IF production. IF is required to absorb 
dietary vitamin B-12 into the small in-
testine.
Why B-12 deficiency is serious
Very low levels of vitamin B-12 can re-

sult in 

s e -
rious complications, including anemia.
Anemia means you don’t have enough 
healthy red blood cells (RBCs). Because 
red blood cells are needed to carry oxy-
gen in the bloodstream, anemia deprives 
your cells of much-needed oxygen.
Symptoms of anemia include:
• fatigue
• pale skin
• chest pain

• dizziness
• headache
Another possible symptom of a B-12 
deficiency is losing your sense of taste 
and smell. More serious symptoms 
include fast or irregular heartbeat and 
shortness of breath.
B-12 deficiency can also lead to pe-
ripheral neuropathy with symptoms 
that may include numbness, weakness, 

pain, and paresthesia (a burning or itchy 
sensation of the skin). It’s usually felt on 
the arms, hands, legs, and feet. 
Low B-12 tends to be associated with 
high levels of an amino acid called ho-
mocysteine. This can increase your risk 
of heart disease and stroke.
A severe, long-term B-12 deficiency can 
cause:
• loss of mobility
• difficulty walking
• delusions
• depression
• memory loss with dementia
• seizures 
What to do if you have symptoms of 
B-12 deficiency
Maintaining healthy blood sugar levels 
may help you control B-12 absorption. 
In addition to diet, regular exercise and 
adequate sleep can often help. Your 
doctor can recommend a treatment plan 
tailored to your needs.
You may be advised to increase B-12 in 
your diet. Good sources of vitamin B-12 
include:
• red meat
• fish
• poultry
• eggs
• dairy products
• clams
• beef liver
Your doctor may also advise you to take 
oral vitamin B-12 supplements, espe-
cially if you have a vegetarian or vegan 
diet. If you’re severely deficient, they 
can give you B-12 injections.

More than 12,000 units of the Na-
tional Housing Movement plan are 
under construction in the cities and 
villages of Khuzestan province, in 
the southwest of Iran, Mehdi Mo-
hammadi, the director of the nation-
al housing plans of the province’s 
Housing Foundation, announced.
Iranian Transport and Urban De-
velopment Minister Mehrdad Bazr-
pash has said that lands have been 
given to 136,000 applicants for the 
construction of National Housing 
Movement units.
National Housing Movement to 
construct four million housing units 
in four years is one of the major 
plans of the current government in 
the housing sector.
According to the plan, out of these 
four million residential units, 3.2 
million units will be constructed in 
cities and 800,000 units in villages, 
some of these units are currently 
being constructed after providing 

lands and preparing the necessary 
conditions.
After National Housing Action Plan 
(started in 2018), National Hous-
ing Movement is the government’s 
second major program to provide 
affordable housing units for the 
low-income classes.
The operation for the construction 
of 209,212 residential units of the 
National Housing Movement began 
in February 2022.
The ceremony to begin the men-
tioned operation and also to launch 
some development projects in the 
housing sector was attended by for-
mer Transport and Urban Develop-
ment Minister Rostam Qasemi.
Also, in July 2022, the minister 
inaugurated a project for the con-
struction of the first group of af-
fordable housing units for laborers 
under the framework of the National 
Housing Movement.

Over 12,000 National Housing Movement 
units under construction in Khuzestan

Reviving idle mines and mining units 
has been one of the most important 
programs of the current government, 
and with the measures taken, 682 idle 
mines across the country were revived 
and returned to the cycle of activity dur-
ing the past two years.
Yazd province with 100 mines, Markazi 
with 97 mines, Isfahan with 51 mines, 
Hormozgan with 48 mines, Zanjan with 
43 mines, and East Azarbaijan with 41 
mines have the highest number of re-
vived mines in the two-month period.
Also, Kerman province with 35 units, 
and Ardebil, Mazandaran, and Fars 
provinces, each with 25 units, have the 
highest number of revived mining units 
in the country over the past two years.
Back in January, Deputy Industry, 
Mining and Trade Minister Reza Mo-
htashami-Pour said there are 12,000 

mines across the country of which 
5,000 are currently not active.
He noted that new mineral zones have 
also been identified in various provinces 
which are expected to add to the coun-
try’s mineral reserves.
The official said several knowl-
edge-based companies are currently 
active in the mining sector working on 
various projects including exploratory 
drones and survey cameras.
The deputy minister said up to 80 per-
cent of the equipment and machinery 
used in the processing of minerals 
are currently manufactured inside the 
country.
The Industry, Mining, and Trade Minis-
try’s program for reviving small mines 
was launched in late March 2019.
The most important goal of this pro-
gram is to activate the country’s mines, 

which will result in increased produc-
tion and employment, especially in de-
prived areas.
In May 2022, Head of Iranian Mines 
and Mining Industries Development 
and Renovation Organization (IMIDRO) 
Vajihollah Jafari said his organization, 
which is in charge of the mentioned 
program, defined 30 investment pack-
ages for continuing the implementation 
of the program in the Iranian calendar 
year 1401 (ended on March 20).
Jafari noted that the priority for the al-
location of the mentioned packages is 
to implement infrastructure projects 
that would help revive several mines 
together.
As such infrastructure projects pro-
gress, it is necessary to measure their 
effectiveness in reviving the country’s 
idle mines, he added.

TEDPIX, the main index of Tehran Stock Exchange 
(TSE), gained 40,821 points to 2.479 million on Sunday.
As reported, over 23.764 billion securities worth 184.16 
trillion rials (about $438.4 million) were traded at the 
TSE.  TSE is one of the four Iranian stock exchanges, 
and the most important one. The other three ones are 
Iran Mercantile Exchange (IME), Iran Energy Exchange 
(IRENEX), and Iran’s over-the-counter (OTC) market, 
known as Iran Fara Bourse (IFB). 
The advisor to Iran’s finance and economic affairs min-

ister said that capital market plays an important role in 
materializing the slogan of the current Iranian calendar 
year, which is “Inflation Control, Production Growth”.
Hamid-Reza Fouladgar said that the mechanism of the 
capital market, including the commodity exchange, can 
play an effective role in realizing this year’s slogan, in 
such a way that due to the transparency of transactions 
in the stock exchange, the rent-seeking that causes the 
price of raw materials to rise is prevented, and transpar-
ency and competitiveness in the industries are improved.

He pointed to the role of the capital market in realizing 
the slogan of “Inflation Control and Production Growth” 
and added: “The role of the capital market in realizing 
production growth is that the more we move forward, 
the more luck, and of course logical fluctuations, we 
should witness in this market. In such a way that the 
capital market should not be capital-averse but capi-
tal-attractive, and at the same time, the rules of supply 
and demand and the rules of the capital market should 
be completely governed in it.”

TEDPIX rises 40,000 points on Sunday

682 idle mines revived in 2 years
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 آزاده سـلیمان نـژاد  مدیرعامـل 
خدمـات  و  آتش نشـانی  سـازمان 
ایمنـی شـهرداری اصفهـان گفـت: 
افتتاح نخستین آزمایشـگاه علت یابی 
حریـق در غـرب آسـیا، در حالـی کـه 
فقـط پنـج کشـور در جهـان چنیـن 
دسـتاورد و فنـاوری را دارد، بـرگ 
زرینی بـر افتخـارات نظـام جمهوری 
اسـامی ایـران اسـت. آتشـپاد دوم 
ابراهیـم مطلبی امـروز در آئیـن افتتاح 
نخستین آزمایشـگاه علت یابی حریق 
غـرب آسـیا در اصفهـان بـا اعـام 
اینکـه ارتقـای ضریـب ایمنـی شـهر 
اصفهان مهمترین هدف این سـازمان 
اسـت، گفت: به منظـور ارائـه خدمات 
حرفـه ای در زمـان حادثـه و همچنین 
در راسـتای تحقـق شـعار »پـای 
ایمنـی شـهر ایسـتاده ایم« نخسـتین 
آزمایشـگاه علت یابی حریـق در غرب 
آسیا با همکاری شـهرداری و دانشگاه 

اصفهـان راه انـدازی شـد.
وی همچنین افـزود: دو فـاز دیگر این 
آزمایشـگاه را بـا تـاش همکارانمان 
بـه بهره بـرداری خواهیـم رسـاند تـا 
از نتایـج آن در تشـخیص حریـق در 
زمینه هـای مختلـف از جملـه مـوارد 
قضائـی و انتظامـی بهره منـد شـویم.

معـاون محیـط زیسـت و خدمـات 
شـهری شـهردار اصفهان نیز در آئین 
این افتتاحیه گفت: سرعت در عملیات 
امـداد و نجـات آتش نشـانان امـری 
مهم اسـت کـه سـازمان آتش نشـانی 
شـهرداری اصفهـان همتـی مضاعف 

در ایـن راسـتا دارد.
بـه گفتـه مهـدی بقایـی نخسـتین 
آزمایشـگاه علت یابـی حریـق غـرب 
آسـیا در اصفهـان بنـا بـه ضـرورت، 
حاکـی از اهمیـت موضـوع علت یابی 
بـرای پیشـگیری از حوادث اسـت که 
امیدواریم این روند به سـرانجام خوبی 

برسـد.
وی خاطرنشـان کرد: این آزمایشـگاه 
با همکاری دانشـگاه اصفهان تأسیس 
شـده اسـت که فقط یک اقدام تجهیز 

محور نیسـت، بلکه برخاسـته از نگاه و 
افق بلند برای حوزه پیشـگیری اسـت.
بقایـی ادامـه داد: در راسـتای تحقـق 
ایـن اهـداف، خریـد تجهیـزات نوین 
در راسـتای ارتقـای ضریـب ایمنـی 
شـهر در اعتبارات و بودجه سال ۱۴۰۲ 
شـهرداری اصفهان دیده شـده است.

نماینـده  تنگسـتانی نژاد،  شـهرام 
دانشـگاه اصفهان در آزمایشگاه حریق 
اسـت کـه در ایـن آئیـن گفـت: وجود 
آزمایشـگاه علت یابـی حریـق بـرای 
اصفهان یک ضـرورت اسـت، اگر این 
اقـدام دیرتر انجام شـود، بـا معضاتی 
در زمینه آتش نشـانی روبـه رو خواهیم 

شـد.
وی افزود: با توسـعه علـم و تکنولوژی 
شـاهد جرائم سـایبری متنوع هستیم 
آزمایشـگاهی  چنیـن  وجـود  کـه 
بـه علت یابـی این گونـه جرائـم و 
دسـتگیری عوامـل جـرم کمـک 

. می کنـد
نماینده دانشگاه اصفهان در آزمایشگاه 
حریـق بـا بیـان اینکـه فعالیـت ایـن 
آزمایشـگاه در قالب ارسـال شـواهد به 
آزمایشـگاه، تجزیه وتحلیـل شـواهد 
و کشـف علـل حریـق اسـت، تصریح 
کرد: سـرعت جرائـم باعث گسـتاخی 
مجرمـان نیـز شـده اسـت، در ایـن 
راسـتا تشـخیص سـریع جـرم در این 
آزمایشـگاه منجـر بـه پیشـگیری از 
تکـرار جرائـم و افزایـش ایمنـی 

شـهروندان خواهـد شـد.
تنگسـتانی نژاد بـا بیـان اینکـه همـه 
کشور با تخلفات سایبری دست وپنجه 
نرم می کنـد، خاطرنشـان کـرد: طبق 
آمـار اعـام شـده تخلفـات سـایبری 
هشـت هزار میلیارد دلار در سال است 
و در حـال حاضر این تخلفـات افزایش 
پیدا کرده است؛ خوشـبختانه مدیریت 
شـهری اصفهـان بـا آینده نگـری 
در آتش نشـانی بـا افتتـاح نخسـتین 
آزمایشـگاه علت یابـی حریـق اقـدام 
به موقـع انجـام داد تـا از ایجـاد برخی 

تخلفـات سـایبری جلوگیـری کند.

ایـن اسـتاد دانشـگاه بـا اعـام اینکه 
چنین آزمایشـگاهی در آمریـکا و چند 
کشـور اروپایی وجـود دارد، گفـت: این 
آزمایشـگاه بـا اسـتانداردهای جهانی 
احداث شـده، از این رو شایسته است از 
همه نیروهای آتش نشـانی که بسـیار 
متبحـر هسـتند و اسـتعداد و توانایـی 

زیـادی دارنـد، اسـتفاده کرد.
وی همچنیـن گفـت: این آزمایشـگاه 
شـیمی  آزمایشـگاه های  جـزو 
جنایـی اسـت و راه انـدازی به موقـع 
ایـن آزمایشـگاه بـه نتایـج خوبـی در 
جلوگیری از جرائم و تخلفات سـایبری 

منجـر می شـود.
در ادامه این مراسـم مدیرکل مدیریت 
بحـران اسـتانداری اصفهـان گفـت: 
اصفهان جانشـین تهـران در مدیریت 
بحـران بـرای زلزلـه و معیـن هشـت 
اسـتان دیگـر اسـت کـه ایـن نقـش 
ممتـاز اصفهـان در کنتـرل و مدیریت 

حـوادث را نشـان می دهـد.
بـه گفتـه منصـور شیشـه فروش، 
در قانـون مدیریـت بحـران کشـور 
۵۳ مخاطـره قابـل وقـوع در کشـور 
شناسایی شـده اسـت که ۴۲ مخاطره 
از آنهـا امکان وقوع در اسـتان اصفهان 

را دارد.

وی ادامـه داد: در ایـن راسـتا طـرح 
مطالعاتـی شناسـایی، برنامه ریـزی و 
اجـرای اسـتراتژی ها و تاکتیک هـای 
لازم در قالـب اجرای طرح پیشـگیری 
و کنتـرل بحـران در اسـتان در حـال 

انجـام اسـت.
مدیرکل مدیریـت بحران اسـتانداری 
ایـن  از  کـرد:  تصریـح  اصفهـان 
مخاطرات سـیل، زلزله و خشکسـالی 
به عنـوان مهم تریـن حـوادث طبیعی 
و حریـق بـه عنـوان مهم تریـن حادثه 
انسان سـاز مشـخص و در قانـون 
دسـتگاه های موظـف بـرای مدیریت 

آن تعییـن شـده اند.
وی خاطرنشـان کـرد: مجموعـه 
اقدامـات متنوعـی در زمان هـای 
مختلف همچون سـیل، زلزله و بارش 
بـرف در اسـتان های معیـن توسـط 
سـازمان آتش نشـانی اصفهـان انجام 
گرفتـه، این کمـک شـامل تجهیزات 
و نیـروی انسـانی متخصـص توسـط 
سـازمان آتـش نشـانی شـهرداری 

اصفهـان بـوده اسـت.
وی از سـازمان شـهرداری های کشور 
چابک سـازی نیـروی متخصـص، در 
اختیـار گذاشـتن امکانـات متناسـب 
بـا مأموریت هـا و اقدامـات بـرای 

آتش نشـانی شـهرداری اصفهـان را 
خواسـتار شـد و گفت: تقویـت نیروی 
انسـانی در سـازمان های آتش نشانی، 
خریـد تجهیـزات و نوسـازی نـاوگان 
جملـه  از  آتش نشـانی  فرسـوده 
درخواسـت های دیگـر از سـازمان 

شـهرداری های کشـور اسـت.
مدیرکل مدیریـت بحران اسـتانداری 
اصفهـان بـا اشـاره بـه جـاری بـودن 
زاینـده رود در ایـن ایـام، ادامـه داد: 
مطالبـه اصلـی مـردم اصفهـان و 
مسـئولان از وزارت نیـرو ایـن اسـت 
کـه رودخانـه زاینـده رود بـه عنـوان 
شـاهرگ حیاتـی شـهر اسـتان بـه 
صورت دائمـی احیا شـود در واقع طرح 
احیای زاینده رود و اجـرای حقابه های 
و  کشـاورزان  زیسـت محیطی 
محیط زیسـت از جملـه مهم تریـن 

مطالبـات اصفهـان اسـت.
وی خاطرنشـان کرد: حضور چشمگیر 
و مؤثر نیروهای سـازمان آتش نشـانی 
شـهرداری اصفهان در سیل خوزستان 
و اقصـی نقـاط کشـور تنها بخشـی از 
خدمات آتش نشـانان این شـهر است، 
از ایـن رو تقویـت نیـروی انسـانی، 
تجهیز و خرید تجهیزات خواسـته اول 

و آخـر ما اسـت.  
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مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی اصفهان گفت: شرایط 
خوبی برای استقرار واحدهای دانش بنیان در سه شهرک صنعتی 
این استان از جمله نجف آباد ۲، خمینی شهر و شهرک بزرگ فراهم 

شده است.

رسول سواری افزود: عاوه بر این شهرک های صنعتی سگزی، 
مورچه خورت و رنگسازان هم به نسبت از ظرفیت های لازم برای 

استقرار واحدهای دانش بنیان برخوردار هستند.
مدیر عامل شرکت شهرک های صنعتی استان اصفهان اظهار 
داشت: یکصد کارگاه برای واحدهای دانش بنیان در نظر گرفته 
شده که در زمان حاضر ۴۰ واحد از کارگاه ها در شهرک های صنعتی 

نجف آباد ۲، خمینی شهر و شهرک بزرگ در حال ساخت است.
وی اضافه کرد: در زمان حاضر تعدادی از این کارگاه ها آماده 
واگذاری به شرکت های دانش بنیان است و بقیه آنها تا پایان نیمه 

اول سال جاری آماده واگذاری خواهد شد.
سواری گفت: در مجموع ۷۰۰ شرکت دانش بنیان در استان اصفهان 
وجود دارد که حدود نیمی از آنها نیاز به مکان برای استقرار دارند و 
بخشی از آنها توانایی لازم برای خرید زمین و احداث شرکت دارند.

وی با بیان اینکه اولویت های ملی و استانی برای واگذاری کارگاه 

به شرکت های دانش بنیان وجود دارد، خاطرنشان کرد: با واگذاری 
پنج ساله این کارگاه ها به شرکت های دانش بنیان، زمینه رشد 
این واحدها برای دستیابی راحت تر به تولید انبوه و تجاری سازی 

فراهم می شود.
مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی استان اصفهان افزود: 
واحدهای دانش بنیان مرحله ابتدایی تولید آزمایشی را در شهرک 
علمی و تحقیقاتی طی می کنند و پس از رشد به مرحله تجاری 
سازی می رسند و در نهایت در شهرک های صنعتی مستقر 

می شوند.
به گزارش ایرنا، ۸۰ شهرک صنعتی مُصوب در اصفهان وجود دارد 

که از این تعداد ۷۵ شهرک عملیاتی شده و در حال واگذاری است.
تاکنون ۵۰ درصد از شهرک های این استان به ظرفیت نهایی خود 
رسیده اند. هم اینک بیش از ۱۴۰ هزار نفر در شهرک ها و نواحی 

صنعتی مُصوب و فعال استان اصفهان مشغول کار هستند.

استاندار اصفهان گفت: این استان آماده همکاری و توسعه روابط در 
حوزه های گردشگری، فرهنگی، هنری، اقتصادی باکشور ویتنام است.

سید رضا مرتضوی در دیدار با سفیر ویتنام در استانداری اصفهان افزود: 
معتقدیم کسی که به ایران بیاید و اصفهان را نبیند، ایران را ندیده است 
و از مقامات کشور ویتنام دعوت می کنیم که به اصفهان سفر کنند و از 

ظرفیت های این استان مطلع شوند.
وی اظهار داشت: از برنامه ریزی و طرح های ابتکاری برای همکاری با 
کشور ویتنام استقبال می کنیم و امیدواریم روابط میان ۲ کشور با نقش 

آفرینی اصفهان، به شکوفایی برسد.
استاندار اصفهان خطاب به سفیر ویتنام و هیات همراه با اشاره به 
سفرشان به این خطه در ایام گرامیداشت هفته فرهنگی اصفهان گفت: 

امیدوارم روزهای خاطره انگیزی را در اصفهان سپری کنید.
وی با اشاره به اینکه اصفهان پیشینه تاریخ و فرهنگ ایران را دارد، افزود: 
اصفهان همچنین موقعیت فوق العاده ای از لحاظ تاریخ تمدنی در مرکز 
ایران داراست؛ از بابت نگاه ویژه ای که کشور دوست ما ویتنام به ایران 

دارد؛ بسیار خرسند و برای توسعه روابط میان ۲ کشور آماده هستیم.
وی عنوان کرد: مواضع ویتنام در عرصه های بین المللی جای تقدیر 
دارد؛ در سال های گذشته نگاه جمهوری اسامی اینگونه بوده که در 
یک برنامه ریزی متوازن با کشورهایی که نگاه مستقل و توانمندی در 

دنیا دارند ارتباط وسیعی داشته باشد.
استاندار اصفهان خاطرنشان کرد: البته وقتی به کارنامه مبادلات 
اقتصادی مان نگاه می کنیم نمره خوبی به خود و شما نمی دهیم ولی 
امیدواریم این رفت و آمدها سبب شود تا شرایط برای ارتباط گسترده در 

حوزه های اقتصادی، فرهنگی، سیاسی و دیگر بخش ها فراهم شود.
وی خاطرنشان کرد: از برنامه ریزی و طرح های ابتکاری برای همکاری 
با کشور ویتنام استقبال می کنیم و امیدواریم روابط میان ۲ کشور با نقش 

آفرینی اصفهان، به شکوفایی برسد.
مرتضوی تصریح کرد: در زمان حاضر نیازمند یک برنامه جامع هستیم تا 
روابط میان ۲ کشور در حوزه های مختلف به شکوفایی برسد، کمیسیون 
اقتصادی میان دو کشور ظرفیت خوبی را برای این مهم فراهم می کند.

سفیر ویتنام در ایران نیز در این دیدار ضمن ابراز خرسندی از حضور در 
اصفهان، گفت: از دیدار با استاندار اصفهان بسیار خوشحال هستم و 
برای من باعث افتخار است که اصفهان را از زبان استاندارش می شنوم.

"کونوک هویی" ادامه داد: اصفهان را بسیار دوست دارم؛ اصفهان غنی از 
میراث فرهنگی و صنایع دستی با ارزش است و معتقدیم اصفهان نصف 
جهان است؛ ما در آستانه برگزاری پنجاهمین سالگرد ارتباط دیپلماتیک 
میان ایران و ویتنام هستیم روابط میان دو کشور از سال ۱۹۷۳ شروع 
شده و این جشنی است که به مناسبت پنجاهمین سالگرد این روابط 

برگزار خواهیم کرد.
وی افزود: این جشن و رویداد می تواند برای ۲ کشور فرصت خوبی 
باشد تا ارتباطات خود را در زمینه هایی مختلف گسترش دهند؛ 
فرصت ماقات مقامات عالی ۲ کشور ضمن این رویداد و امضای 
تفاهم نامه های مهم رقم خواهد خورد و به دنبال برگزاری یک جشن 

واقعی هستیم.

»کونوک هویی« اظهار کرد: برای ما همکاری های اقتصادی میان 
۲ کشور بسیار مهم است؛ ما نیز معتقدیم که همکاری های اقتصادی 
در سطح قابل قبولی نیست از این رو کمیسیون مشترک و مراوده 

کارآفرینان میان دو کشور می تواند بسیار تأثیرگذار باشد.
وی با اشاره به ظرفیت اصفهان در حوزه گردشگری گفت: در زمینه 
گردشگری نیز به دنبال توسعه روابط با اصفهان هستیم و این روابط 
می تواند بسیار راهگشا باشد؛ من همیشه در حوزه گردشگری از 
اصفهان تعریف و سعی می کنم با توجه به فرهنگ غنی اصفهان این 

شهر تاریخی را به مردم کشورم معرفی کنم.
سفیر ویتنام در ایران ادامه داد: اصفهان شهر سرسبز، بزرگ، زیبا و فعالی 

است از طرفی معتقدیم اصفهان شهر بازرگانی و کار است.
وی عنوان کرد: مقامات شهر "هو شی می" در کشور ما مایل به برقراری 
ارتباطات بیشتر با اصفهان هستند و اگر اعام آمادگی کنید زمینه های 

این ارتباط را فراهم خواهیم کرد.
به گزارش روابط عمومی استانداری اصفهان، در سفری که نایب 
رییس مجلس ویتنام به اصفهان داشتند پیشنهاد خواهرخواندگی 
میان اصفهان و شهر "»هوشی می«" ارائه و در این دیدار بر تقویت 

این ارتباط تاکید شد.

مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی اصفهان:

شرایط استقرارواحدهای دانش بنیان درشهرک اصفهان فراهم است

استاندار در دیدار با سفیر ویتنام در استانداری اصفهان عنوان کرد:

اصفهان آماده همکاری با ویتنام در حوزه گردشگری و فرهنگی

به همت شهرداری اصفهان افتتاح شد:

 نخستین آزمایشگاه علت یابی حریق در غرب آسیا

محمدرضا جان نثاری معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری اصفهان 
در ستاد ساماندهی امور جوانان استان با تأکید بر حضور فعال، پویا و واقعی 
جوانان در این نشست، اظهار کرد: حضور جوانان در اینگونه نشست ها که به 
صورت مستقیم و غیرمستقیم بر زندگی آنان تأثیرگذار است؛ واقعی و به دور از 

دعوت های نمایشی باشد.
وی با تأکید بر اجرای برنامه هفتم توسعه، افزود: اجرای یک بند از این برنامه 
مساوی با پیشرفت چندین ساله است لذا به صورت جدی اجرای این برنامه در 

دستور کار استان قرار بگیرد.
جان نثاری عنوان کرد: در این راستا اداره کل ورزش و جوانان و دفتر امور بانوان 
و خانواده استانداری کارگروهی در حوزه جوانان و زنان تشکیل دهند و فرایند 

اجرای این برنامه را به صورت دقیق بررسی و تعیین نمایند.
معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری اصفهان تاکید کرد: این نشست 
با حضور مدیران ارشد استان برگزار می شود؛ لذا نباید زمان جلسه به بحث 
اتاف شود بلکه مباحثه به هیئت اندیشه ورز واگذار و نتایج عملیاتی در ستاد 

مطرح شود.
وی ادامه داد: در این صورت مدیران استان از سهم خود در اجرای صحیح 
مصوبات مطلع می شوند و کارهای کارشناسی شده و اجرایی به نشست ارائه 

می شود.
جان نثاری تصریح کرد: وقتی راجع به ازدواج جوانان صحبت می کنیم نباید 
زمان نشست صرف عنوان مسائل این حوزه شود بلکه موضوع و چالش های 

اصلی ازدواج در هیئت اندیشه ورز مطرح و راهکار مشخص به ستاد ارائه شود.
معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری اصفهان گفت: این ستاد جای 
مباحث تئوریک نیست بلکه دبیرخانه ستاد ساماندهی امور جوانان استان باید 
پیشنهادات عملیاتی و اجرایی خود را در موضوعات مختلفی که نسل جوان را 

گرفتار کرده، به مدیران ارائه دهد.
وی ادامه داد: این جلسات باید پویا برگزار شود و این مهم تنها با موضوع بندی 
و کار کارشناسی قوی ممکن خواهد بود. از برگزاری نشست به دنبال خروجی 
عملیاتی هستیم لذا لازم نیست به صدها مصوبه غیراجرایی دست یابیم بلکه 

۱۰ مصوبه کارشناسی شده که بر زندگی مردم اثرگذار است کفایت می کند.
جان نثاری بیان کرد: به جای توجه به طول و عرض جلسات و تعداد مصوبات، به 
خروجی عملیاتی جلسه توجه کنیم تا حداقل یک مشکل از جامعه کاسته شود.

معاون سیاسی امنیتی و اجتماعی استانداری اصفهان در خصوص ساماندهی 
اوقات فراغت نوجوانان و جوانان نیز گفت: اوقات فراغت نسل جوان بایستی 
براساس نیاز روز جامعه برنامه ریزی شود و یک مسئله مهم را از زندگی آنان حل 

کند و هدف از برنامه ریزی این حوزه وقت گذرانی نیست.
وی خاطرنشان کرد: دشمن شناسی و نحوه برخورد مناسب در جامعه از جمله 
موضوعاتی است که در این حوزه بسیار حائز اهمیت است. نسل جوان در اوقات 

فراغت باید به سوی مسائلی که جامعه را به تعالی می رسانند هدایت شوند.

معاون سیاسی امنیتی و اجتماعی استانداری اصفهان 
گفت: ستاد ساماندهی امور جوانان، جای طرح مباحث 
تئوریک نیست بلکه ضروری است تا دبیرخانه ستاد 
ساماندهی پیشنهادات عملیاتی و اجرایی خود را در 
موضوعات مختلفی که نسل جوان را گرفتار کرده، به 

مدیران ارائه دهد.

معاون سیاسی امنیتی و اجتماعی استانداری اصفهان 
مطرح کرد:

ضرورت گره گشایی از مشکلات جامعه 
با پیشنهادات عملیاتی

گزارش

رییـس اتحادیـه فروشـندگان لاسـتیک 
حاضـر  زمـان  در  گفـت:  اصفهـان 
هیچگونـه مشـکل و کمبـودی در بـازار 
لاسـتیک خـودرو اصفهـان وجـود ندارد 
و به طـور تقریبـی عرضـه و تقاضـا با هم 

برابـر اسـت.
حسـین زمانـی بـا اشـاره بـه وضعیـت 
بـازار لاسـتیک اظهـار داشـت: به دلیـل 
اینکـه کارخانه هـای تولیـد لاسـتیک 
به دنبـال افزایـش قیمـت بودنـد، اواخـر 
سـال گذشـته بازار با کمبودهایـی مواجه 
شـد و پـس از اخـذ مصوبـه افزایـش 
قیمـت و بـا افزایـش تولیـد و توزیـع، 
فـروش لاسـتیک های پُر مصـرف در در 
سـایزهای ۱۳، ۱۴ و ۱۵ در سـال جدید تا 

حـدود زیـادی تأمیـن شـد.
وی ادامـه داد: مصرف کننـدگان واقعـی 
لاسـتیک خـودرو می تواننـد لاسـتیک 
مورد نظـر خـود را بـا قیمـت مصـوب از 
نمایندگی فـروش مجاز خریـداری کنند.

رییـس اتحادیـه فروشـندگان لاسـتیک 
اصفهـان افـزود: تنهـا مشـکلی کـه در 
ایـن زمینـه وجـود دارد اینکه خریـداران 
شـناختی از نمایندگی های مجـاز عرضه 
لاسـتیک در اسـتان ندارند و باید نسـبت 
به شـناخت و خرید از طریق سـایت های 
شـرکت های تولیدی و نماینـدگان مجاز 

اقـدام کنند.
وی اضافـه کـرد: لاسـتیک بـا قیمـت 
مُصـوب در تمـام نمایندگی های اسـتان 
و شهرسـتان اصفهـان ارائـه می شـود 
و احسـاس نیـاز بـه خریـد لاسـتیک تـا 
حـدود ۱۰ تـا ۱۵ روز آینـده کاهـش پیدا 

خواهـد کـرد.
زمانـی خاطرنشـان کـرد: در صورتی کـه 
متقاضیـان حقیقی برای خرید لاسـتیک 
اقدام کنند نـه تنها کمبـودی در اصفهان 
نیسـت بلکـه لاسـتیک اضافـه و بیـش 
از نیـاز هـم در بـازار وجـود دارد، امـا 
هنگامی که تفـاوت قیمت در بـازار ایجاد 
می شـود، بعضـی افراد بـا هـدف خرید و 

نگهـداری در انبـار اقـدام می کننـد.
وی بیـان کـرد: حـدود ۵۸ نماینـده فعال 
از شـرکت های مختلـف ایرانـی در بـازار 
اصفهـان وجـود دارد و اطـاع دقیقـی از 
میـزان لاسـتیک های عرضـه شـده در 

بـازار وجود نـدارد.
رییـس اتحادیـه فروشـندگان لاسـتیک 
اصفهـان گفـت: طبـق بررسـی ها حدود 
یک میلیون دسـتگاه خـودرو در اصفهان 
وجـود دارد کـه در صورتی کـه بـرای 
هـر خـودرو ۲ حلقـه در نظـر بگیریـم، ۲ 

میلیـون حلقـه لاسـتیک نیـاز داریم.
وی افزود: از ابتدای سـال جـاری تاکنون 
بطـور تقریبـی حـدود ۱۵ هـزار حلقـه 
لاسـتیک در سـطح اسـتان اصفهـان در 
سـایزهای ۱۳، ۱۴ و ۱۵ عرضه شـده که 
آمـار بسـیار بالایـی محسـوب می شـود 
کـه بـا توجـه بـه میـزان مصرف اسـتان 
پوشـش لازم در تقاضـا صـورت گرفتـه 

اسـت.
زمانـی اظهـار داشـت: قیمـت مُصـوب 
۲ حلقـه لاسـتیک )بـارز( پرایـد یـک 
میلیـون و ۲۹۰ هـزار تومـان اسـت و ۲ 
حلقه لاسـتیک )دنا( یک میلیـون و ۳۹۹ 

هـزار تومـان اسـت.
وی ادامـه داد: افزایـش قیمت لاسـتیک 
و  نشـدن  توزیـع  به دلیـل  بـازار  در 
توسـط  چکانـی  قطـره  توزیـع  یـا 
کارخانه هـای تولیـدی اسـت و ارتباطـی 
به نمایندگی های سـطح شـهر نـدارد در 
صورتی کـه واحدهـای تولیـد لاسـتیک 
را بـه موقـع در بـازار عرضـه کننـد ایـن 

کمبودهـا برطـرف خواهـد شـد.
بـه گـزارش ایرنـا، عرضـه لاسـتیک در 
https://www. سـامانه سـتکا به آدرس
ir.setka۷۲۴/ بـه صـورت هفتگـی و بر 
اسـاس ضریب جمعیتـی هر شهرسـتان 

انجـام می شـود.

بازار لاستیک خودرو در 
اصفهان با کمبود مواجه 

نیست

رییس اتحادیه فروشندگان لاستیک 
اصفهان:

 خبر
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مدیـرکل مدیریـت بحـران اسـتانداری اصفهـان گفـت: بـا توجه بـه پیش 
بینی وزش بـاد شـدید از سـوی هواشناسـی اصفهانی هـا خـودروی خود را 

زیـر درختـان پـارک نکنند.
منصور شیشـه فـروش در گفت وگو با خبرنـگار مهر با اشـاره بـه پیش بینی 
هواشناسـی اسـتان اصفهان اظهار داشت: هواشناسـی برای استان اصفهان 
وزش باد شـدید را به ویـژه برای مناطـق جنوب و شـرق اسـتان پیش بینی 

کرده اسـت.

وی با بیـان اینکه بـا توجه بـه پیش بینـی هواشناسـی خیـزش کانون های 
گرد و غبار را در اکثـر مناطق خواهیم داشـت، افزود: باید توجه داشـت که از 
ابتدای سـال جاری یک روز هوای سـالم را داشـتیم و این به دلیـل افزایش 

بارش هـا بوده اسـت.
مدیـرکل مدیریـت بحـران اسـتانداری اصفهـان بـا بیـان اینکه بر اسـاس 
مصوبـات کارگروه اضطـرار کاهـش آلودگی هـوا برنامه هـای مدونی برای 
کاهش خسـارات احتمالـی وزش تندباد برنامه ریزی شـده اسـت، افزود: در 

این راسـتا هشـدارهای لازم به بخش هـای مختلـف راهداری، پلیـس راه، 
سـازمان پارک ها و فضای سـبز، کشـاورزان و… ارائه شـده اسـت.

وی بـا تاکید بـر اینکـه درختـان شـهر اصفهان دچـار تنـش آبی شـده و از 
سـوی دیگر آفت زده نیز هسـتند، گفت: از این رو از شـهروندان می خواهیم 

نسـبت به عدم پارک خـودرو زیـر درختان فرسـوده توجه داشـته باشـند.
شیشـه فـروش تصریـح کـرد: همچنیـن تـردد در جاده هایـی کـه احتمال 
خیزش گـرد و غبـار وجـود دارد بایـد بـا راهنمایـی پلیـس راه انجام شـود.

مدیرکل مدیریت بحران 
استانداری اصفهان:

اصفهانی ها 
خودروی خود را 
زیر درختان پارک 
نکنند
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 امیرمیریان   وابستگی کره جنوبی به آمریکا 
پس از جنگ جهانی دوم و جدایی دو کره این 
روزها چهره خود را بیش از هر زمان دیگری 
نشان داده است. دوشنبه هفته گذشته بود که 
رئیس جمهور کره جنوبی در سفری شش روزه 
عازم آمریکا شد و با جو بایدن، رئیس جمهور 
این کشــور دیدار کرد. این اولین سفر دولتی 
یک رهبر کره جنوبی به آمریکا در ۱۲ ســال 
گذشته است و هفتادمین سالگرد مشارکتی 
اســت که به تثبیت حضور آمریکا در آســیا 
کمک کرده و پایه ای برای ظهور کره جنوبی 
به عنوان یک کشــور اقتصادی فراهم کرده 

است.

 رونمایی از توافق هسته ای جدید 
آمریکا و کره جنوبی

سفر یک هفته ای یون به آمریکا درزمانی 
صورت می گیرد که بیشتر کره جنوبی ها 
می گویند کشورشان باید زرادخانه هسته ای 
خود را برای محافظت در برابر حمله کره 
شمالی مسلح به سلاح هسته ای و گسترش 
زرادخانه موشک ها و بمب ها توسعه دهد. اما 
گویا مقامات واشنگتن و کره جنوبی در جریان 
دیدار اخیر موافقت کرده اند که درازای موافقت 
کره جنوبی با عدم تولید تسلیحات هسته ای 
خود، در تصمیم گیری در مورد پاسخ هسته ای 
احتمالی آمریکا به حمله کره شمالی، اختیار 
بیشتری به سئول بدهد. در مرحله اول هم 
سران دو کشور چندین توافقنامه ازجمله 
ارسال زیردریایی هسته ای آمریکا به بندرها 
کره جنوبی را امضا کردند. هرچند مقامات 
آمریکایی مدعی شدند موافقت مذکور این 
کشور را به مستقر کردن سلاح های هسته ای 
در کره جنوبی ملزم نمی کند؛ بلکه آمریکا 

به صورت موقت تعداد تجهیزات هسته ای اعم 
از زیردریایی های هسته ای و بمب افکن ها 
که به کره ارسال می کند را به صورت موقت 

افزایش خواهد داد.

 اقدام نمادین آمریکایی ها برای 
حفظ کره جنوبی در کنار خود

در تحلیل توافق هسته ای میان سئول و 
واشنگتن باید گفت به نظر می رسد این 
حرکت آمریکا »کاملًا نمادین« است و هدف 
آن دادن اطمینان خاطر به کره جنوبی در 
خصوص حمایت های واشنگتن و درنتیجه 
منصرف کردن سئول از بازنگری در توسعه 
سلاح های هسته ای خود است؛ چراکه می داند 
در کره جنوبی باور عمومی این است که در 
صورت بروز درگیری کشورشان باکره شمالی 
که جزو کشورهای دارنده سلاح های هسته ای 
است واشنگتن به دلیل مشغولیت روزافزونش 
با چین قادر به حمایت از سئول نخواهد بود. 
ضمن اینکه منصرف کردن کره جنوبی از 
تولید تسلیحات هسته ای مدت هاست که 
یک سیاست اساسی برای ایالات متحده 
بوده است، زیرا می ترسد که چنین اقدامی 
گسترش سلاح های هسته ای در ژاپن و سایر 
نقاط جهان ازجمله خاورمیانه را تشویق کند. 
البته این مسئله را هم باید توجه داشت که این 
توافق ضمن تقویت توانایی کره جنوبی برای 
جلوگیری ازجمله کره شمالی، جایگاهی در 
میز تصمیم گیری درباره استفاده از نیروهای 
هسته ای آمریکا برای دفاع از این کشور 
را که از مدت ها پیش به دنبالش بود، اعطا 
می کند. توافق جدید رسماً ایالات متحده را 
متعهد می کند که همه تلاش خود را برای 
مشورت باکره جنوبی در مورداستفاده بالقوه از 

تسلیحات هسته ای انجام دهد.

پول های  برای  تکلیف  تعیین   
بی زبان ایران در کره جنوبی

هم زمان با سفر شش روزه رئیس جمهوری 
کره جنوبی به واشنگتن، یک سخنگوی 
شورای امنیت ملی آمریکا در مورد هفت 
ایران در  بلوکه شده  پول  میلیارد دلار 
بانک های کره جنوبی، با ادبیاتی حاکی از 
تعیین تکلیف و تعیین شرط برای جمهوری 
اسلامی ایران، گفته است که ایران می تواند 
از این مبالغ برای خرید اقلام بشردوستانه 
استفاده کند. هرچند هنوز هیچ مقام رسمی 
ایران نسبت به ادعای این مقام آمریکایی 
درباره شیوه هزینه کرد این منابع واکنشی 
نشان نداده است اما اعلام نظر شورای امنیت 
ملی آمریکا درباره شیوه هزینه کرد موجودی 
ارزی بلوکه شده ایران در کره جنوبی حداقل 
نشان می دهد که موضوع رفع انسداد از این 
منابع صورت پذیرفته است. چندی پیش 
»نورنیوز« از گفتگوی غیرمستقیم ایران و 
آمریکا درباره آزادسازی این منابع ارزی و 
توافق اولیه برای انتقال آن به یک یا چند 
بانک در منطقه خبر داده بود. گفتنی است 
هفت میلیارد دلار از پول ایران که در کره 
جنوبی بلوکه شده است، بالاترین میزان 
پولی است که ایران در کشورهایی دارد 
که با آن ها مبادله اقتصادی داشته است. 
بااین حال مقامات سئول، در دو سال گذشته 
به درخواست ایران برای آزاد کردن این 
پول توجهی نکرده اند به نظر می رسد رابطه 
ارباب ورعیتی آمریکا و کره جنوبی در این 
مسئله دخیل بوده است. حتی زمانی که ایران 
اعلام کرد که به منظور تسهیل کار قصد دارد 

از منبع مالی موجود در کره جنوبی برای خرید 
اقلام کشاورزی و همچنین دارو استفاده 
کند )کالاهایی غیرتحریمی( استفاده کند و 
خزانه داری آمریکا نیز با این مسئله موافقت 
کرد و این اقدام آمریکایی ها به معنای پایان 
یافتن بهانه جویی های سئول و ادعای ترس 
از تنبیهات فرامرزی آمریکا در صورت دور 
زدن تحریم های ایران تعبیر شد اما بازهم 

کره جنوبی در پس دادن این پول تعلل کرد.

 رفع انسدادی پول ها درازای 
آزادی زندانیان

 موافقت کنونی کره جنوبی و آمریکا برای 
آزادسازی پول های مسدود شده جای سؤال 

دارد. نخستین ملاحظه آن است که اگر 
بدهی هایمان را از کره جنوبی به هر شکلی 
بگیریم در مقابل چه امتیازی می دهیم؟ یک 
فرضیه این است که دولت ایالات متحده 
این هفت میلیارد دلار و دیگر دارایی های 
ایران را که در اختیار سایر متحدان و شرکای 
مؤثری  بزارهای  ا است،  ایالات متحده 
برای چانه زنی می داند که می تواند آزادی 
آمریکایی های بازداشت شده و زندانی در 
ایران را تسهیل و یا محقق کند. در راستای 
خبرگزاری  پیش تر  گفت  باید  ادعا  این 
آمریکایی ان بی سی گزارش داده بود که دو 
طرف در حال بررسی پیش نویس طرحی 
شامل تبادل زندانیان و آزادی سازی میلیاردها 

دلار از پول های بلوکه ایران در بانک های 
کره جنوبی هستند. به نظر می رسد آزادسازی 
زندانی ها برای بایدن مهم است وی در 
سیاست خارجی ناکامی های زیادی را در 
مسئله برجام و اوکراین و افغانستان داشته 
است و اکنون به دنبال یک دستاورد جدی 
قبل از انتخابات است. یکی از مسائلی هم 
که برای افکار عمومی آمریکا مهم است 
آزادسازی زندانی هایشان در سراسر جهان 
ند برای بایدن در  است این مسئله می توا
آمریکا به عنوان یک دستاورد بزرگ باشد 
ضمن اینکه کشورهای فرانسه و اتریش 
زندانی آزاد کردند، اما آمریکا در این زمینه 

موفقیتی نداشته است.
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 امین سـریزدی  هند و بنـگلادش دلار را در تجـارت کنـار می گذارند و 
بخش مهمی از مبـادلات دوطرفه خـود را با ارزهـای ملی تسـویه می کنند. 
وبسـایت خبـری »بیزینـس اسـتاندارد« کـه شـعبه ای از آن در بنـگلادش 
مسـتقر اسـت، گزارش داد کـه هنـد و بنـگلادش دلار آمریـکا را در تجارت 
دوجانبـه کنـار می زنند. بر اسـاس این گـزارش، دو کشـور به توافقی دسـت 
یافتنـد تا بخشـی از مبادلات تجـاری با ارزهـای داخلی مربوط به دو کشـور 
یعنـی روپیه و تـاکا انجـام می شـود. دهلی نـو و داکا ماه ها اسـت کـه درباره 

این گام بحـث می کنند. این رسـانه خبـری خاطر نشـان کرد کـه آنها قصد 
ندارنـد دلار را به طـور کامـل از تجارت کنـار بگذارنـد. پیش بینی می شـود 
صادرات از بنـگلادش به هند که در سـال ۲۰۲۲ حـدود ۲ میلیـارد دلار بود، 
به طـور کامـل بـه روپیـه و تـاکا تبدیـل شـود، در حالی کـه صـادرات هند 
بـه بنـگلادش بـه ارزش ۲ میلیـارد دلار )از حـدود ۱۳.۶۹ میلیـارد دلار در 
سـال مالی قبـل( به روپیـه پرداخـت خواهد شـد. به گفتـه ایـن خبرگزاری، 
مابقـی بـه دلار پرداخـت خواهد شـد. بـه منظـور تسـهیل تراکنش هـا، دو 

موسسه مالی بنگلادشـی - بانک سـونالی و بانک شـرقی- با دو وام دهنده 
هندی - بانـک دولتـی هنـد )SBI( و بانـک ICICI - همـکاری می کنند و 
به صـورت دوطرفه حسـاب بـاز خواهند کـرد. »افضـل کریم« مدیـر عامل 
بانک سـونالی بـه ایـن خبرگـزاری گفت کـه بانک هـای بیشـتری از هر دو 
کشـور نیز به تدریج به ایـن روند خواهند پیوسـت. بـه گفتـه »عبدالمطلوب 
احمد«، رئیس اتاق بازرگانـی و صنعت بنگلادش-هند، هنوز برخی مسـائل 
رویـه ای در تغییـر از دلار آمریکا بـه ارزهای داخلـی در تجارت وجـود دارد.  

مراودات مالی 
هند و بنگلادش 
بی دلار

وبسایت خبری »بیزینس 
استاندارد« خبر داد:

خبر اول
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بررسی یک رابطه موفق و مفید!

مــو  و  ســر
 پریسا جمدی  ماســت یــک خوراکی 
خوشمزه و مقوی سرشار از مواد مغذی مهم 
و همچنین پروبیوتیک ها و پروتئین می باشد. 
بعلاوه، ماست یک درمان سنتی برای رشد 
و ترمیم مو به شمار می آید. به منظور آشنایی 
با فواید ماست برای مو و پوست سر، و نحوه 

استفاده از آن با ما در این مقاله همراه باشید.
فواید ماست برای مو و سر به طور علمی ثابت 
نشده است. اما از نظر تجربی فواید این ماده 
غذایی اثبات شده است. یکی از اصلی ترین 
کاربردهای ماسک مو حالت دهندگی به مو 
است. ماسک های مو حاوی ماست به دلیل 
دارا بودن پروتئین باعث تقویت و سلامت 

موها می شوند.

موی آسیب دیده را چه کنیم؟
ماست برای نرمی؛ توت فرنگی برای 
درخشش؛ روغن نارگیل برای تحریک رشد 
مو؛ تخم مرغ به منظور تأمین ویتامین و مواد 

معدنی مورد نیاز.
شوره سر: ماست و لیمو به منظور درمان شوره 

سر؛ عسل برای مرطوب کردن پوست سر.
موی خشک: ماست برای نرمی؛ عسل 

برای آبرسانی.
موهای کدر: ماست به منظور نرمی؛ عسل 
برای آبرسانی؛ روغن نارگیل برای مرطوب 

کردن.
موهای وز: ماست به منظور تأمین رطوبت؛ 

موز برای حجم دادن؛ عسل برای آبرسانی.
موهای چرب: ماست برای پاکسازی؛ لیمو 
به منظور چربی زدایی؛ جوش شیرین برای 

.Ph متعادل کردن سطح
پاکسازی  برای  ماست  نازک:  موی 
فولیکول های مو؛ آلوئه ورا به منظور تغذیه 

فولیکول های مو.
https://www.healthline.
com/health/yogurt-for-
hair#dandruff

گسترش همکاری های سئول و واشنگتن 
وقتی آمریکایی ها متحدانشان را هم ابزار می بینند!
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دفتر اصفهان: میدان احمدآباد ، ابتدای خیابان شهید مفتح )بهرام( ساختمان امام )ع(

اولین روزنـامه اقتصـادی دو زبانه استان اصفهان

معاون آمـوزش متوسـطه اداره کل آموزش وپـرورش اسـتان اصفهان با بیـان اینکه 
اصفهان قطب رباتیـک و هوش مصنوعی اسـت، گفت: در مهردشـت پژوهش سـرا 
وجود ندارد کـه بـا همـکاری خیـری نیک اندیـش و همـکاران در آموزش وپرورش 
ایـن شهرسـتان، آخریـن پژوهش سـرای دانش آمـوزی در اسـتان را تا آخر امسـال 

افتتـاح خواهیـم کرد.
سـیداحمدرضا بنی لوحـی در گفت وگـو بـا خبرنـگار ایمنـا، با اشـاره به اینکـه قطب 
رباتیـک و هـوش مصنوعـی در پژوهش سـرای مرحوم فضیلـی پس از بیانـات مقام 
معظـم رهبـری )مدظله العالی( در راسـتای هـوش مصنوعـی راه اندازی شـد، اظهار 
کـرد: ۴۰ پژوهش سـرای دانش آمـوزی در سـطح اسـتان اصفهـان در ۱۱ رشـته 
تخصصـی فعالیـت می کننـد، هـر کـدام از پژوهش سـراها در سـه رشـته تخصصی 
برای بهره مندی و کسـب اطلاعات لازم از اسـاتید و اسـتفاده مطلـوب از امکانات و 

تجهیـزات متمرکز اسـت.
وی با بیـان اینکه در سـال ۱۴۰۱ در راسـتای عمـل به بیانـات مقام معظـم رهبری 
)مدظله العالـی( قطـب رباتیـک و هـوش مصنوعـی را راه انـدازی کردیـم، افـزود: 
پژوهش سـراهای دانش آمـوزی دارای رشـته های نانوفنـاوری، آزمایشـگاه های 
علوم تجربی در رشـته مختلف و سـلول های بنیادی، پزشـکی و بازسـاختی است که 

در چنـد پژوهش سـرا فعال اسـت.
معـاون آمـوزش متوسـطه اداره کل آمـوزش و پـرورش اسـتان اصفهـان بـا بیـان 

اینکه اصفهـان قطـب رباتیک و هـوش مصنوعی اسـت، تصریـح کرد: رشـته های 
زیسـت فناوری، نجـوم، مسـابقات کدنویسـی و برنامه نویسـی را پـس از بیانـات 
مقـام معظـم رهبـری )مدظله العالـی( دربـاره هـوش مصنوعـی در یکـی از بهترین 
پژوهش سـراهای شـهر اصفهان که امکانات بسـیار خوبـی در این زمینـه دارد فعال 
کردیـم، قطـب رباتیـک و هـوش مصنوعـی نیـز سـال گذشـته در پژوهش سـرای 
مرحوم فضیلی در ناحیه سـه افتتـاح کردیم، همچنین رشـته های گیاهـان دارویی و 
طب ایرانـی، ادبیـات و علوم انسـانی، انرژی های نوین، حـوزه فضایـی و حمل ونقل 
پیشـرفته نیـز رشـته هایی اسـت کـه در پژوهش سـراهای اسـتان برگزار می شـود.

وی با بیـان اینکه سـال ۱۴۰۱ در حـوزه فضایـی و حمل ونقل پیشـرفته، انرژی های 
نویـن، مسـابقات گیاهـان دارویـی و طـب ایـران رتبه نخسـت کشـوری را کسـب 
کردیم، اضافـه کرد: پـس از امتحانات نوبت اول با برگزاری مسـابقات در ۱۱ رشـته، 
بیش از سـه هـزار اثـر دانش آمـوزان به صـورت پـروژه ای در سـامانه مربوطـه ثبت 
و داوری شـد و بـا راه یابی آثـار برتر بـه مرحله کشـوری، حائز مقام نخسـت شـدیم.

بنی لوحی با اشـاره به راه انـدازی مرکز نـوآوری و کارآفرینـی مطابق با تحقق شـعار 
سـال ۱۴۰۱، گفت: به منظور تحقق شـعار »تولیـد، دانش بنیان، اشـتغال آفرین« که 
مقام معظم رهبری مطـرح فرمودنـد، مرکزی را به عنـوان »نـوآوری و کارآفرینی« 
همجوار بـا هنرسـتان ابـوذر در ناحیه یـک آمـوزش و پـرورش اصفهان بازگشـایی 

کردیم.

وی دربـاره پرداختـن مرکز نـوآوری و کارآفرینـی به ایده هـای دانش آمـوزان اظهار 
کرد: بازگشـایی مرکز نوآوری و کارآفرینی بـا اهداف و مدیریت جدیـد انجام گرفت، 
چراکه دانش آموزانـی را در مدارس داشـتیم که ایده هایـی در نوآورانـه و کارآفرینانه 
داشـتند اما محـل و مرکزی کـه آن هـا بتواننـد مراجعـه کنند کـه زیر نظـر آموزش 
و پـرورش و محیطی امـن از نظر مـا باشـد، نداشـتیم. ایـن دانش آمـوزان ایده های 
خـود را در جشـنواره خوارزمـی یـا در مسـابقه های مختلـف یا بـه معلمـان و دبیران 
ارائـه می کردند کـه جای مشـخصی بـرای پرداختن بـه ایده هـای آن ها نبـود، اما با 
بازگشـایی و افتتاح مرکـز نـوآوری و کارآفرینی به مـدارس، مناطـق و نواحی اعلام 

شـد که دانش آموزی صاحـب ایـده نوین را بـه ایـن مرکز معرفـی کنند.
معـاون آمـوزش متوسـطه اداره کل آمـوزش و پـرورش اسـتان اصفهـان دربـاره 
برگـزاری جشـنواره نوجـوان خوارزمـی افـزود: در سـال گذشـته بـا برگـزاری 
جشـنواره نوجـوان خوارزمـی در ۱۳ رشـته، دانش آموزان آثـار و پژوهش هـای خود 
را در رشـته های ادبیـات فارسـی، رباتیک، نجـوم، مناظـره و گفت وگو، دست سـازه، 
تربیت بدنـی و رشـته های دیگر ارائـه دادنـد و زمینـه معرفی نفـرات برتر جشـنواره 

خوارزمـی بـه معاونـت علمـی ریاسـت جمهوری و بنیـاد نخبـگان فراهـم شـد.
وی با بیـان اینکـه زمینه معرفـی نفرات برتـر جشـنواره خوارزمی بـه معاونت علمی 
ریاسـت جمهوری و بنیـاد نخبـگان فراهـم شـد، تصریـح کـرد: جشـنواره نوجـوان 
خوارزمی تا سـال گذشـته بـا برپایی مرحله کشـوری و ارسـال آثـار برگزیـده برگزار 
می شـد اما از امسـال با حذف مرحله کشـوری، نفرات برتر در اسـتان داوری خواهند 
شـد، البته اصفهان در چندین سـال میزبان مراحل کشـوری برگزاری این جشـنواره 

بوده اسـت.
بنی لوحی دربـاره اقدامـات و خروجـی مرکز نـوآوری و کارآفرینـی، گفت: بـا افتتاح 
این مرکـز در سـال گذشـته در برگـزاری جلسـاتی اهـداف و مباحث مهـم آن برای 
۴۰ منطقـه و نواحی اسـتان معرفی شـد و اکنـون دانش آموزان بـا مراجعه آثـار خود 

را بـه مرکـز ارائـه می دهند.
وی دربـاره ایـن پرسـش کـه در حـال حاضر تمـام مناطـق اسـتان اصفهـان دارای 
پژوهش سـرا اسـت، ادامه داد: اکنـون در مهردشـت پژوهش سـرا وجود نـدارد که با 
همـکاری خیـری نیک اندیـش و همـکاران در آمـوزش و پـرورش این شهرسـتان، 
آخریـن پژوهش سـرای دانش آمـوزی در اسـتان را تـا آخـر امسـال افتتـاح خواهیم 

کـرد.
معـاون آمـوزش متوسـطه اداره کل آمـوزش و پـرورش اسـتان اصفهـان دربـاره 
حمایت معاونـت علمـی ریاسـت جمهوری از پژوهش سـراها افـزود: به دلیـل وجود 
پژوهش سـرا در تمـام اسـتان ها در وزارت آمـوزش و پـرورش همکاری هایـی بیـن 
معاونـت علمـی و معاونت متوسـطه صـورت گرفته اسـت، در اسـتان نیز بیـن مرکز 
تحقیقـات و فنـاوری دانشـگاه صنعتـی و شـهرک علمـی تحقیقاتـی بـا تعـدادی 
از پژوهش سـراها ایـن ارتباطـات برقـرار شـده اسـت. هـدف آمـوزش و پـرورش 
در کنـار تعلیـم و تربیـت، کشـف و پـرورش اسـتعدادهای دانش آمـوزان بـوده و 
پژوهش سـراهای دانش آمـوزی اسـتان، تمرکـز روی رشـته هایی دارد کـه شـاید 
در کتاب هـای درسـی کمتـر بـه آن پرداختـه می شـود، امـا بـه صـورت پژوهشـی 
و تحقیقاتـی نیسـت، تنهـا در مدرسـه آموزشـی را می بیننـد، امـا فضـای تحقیـق و 

پژوهـش و آزمایـش کمتـر اسـت.

معاون آموزش متوسطه اداره کل آموزش وپرورش استان اصفهان:

اصفهان قطب رباتیک و هوش مصنوعی است
هوش مصنوعی

غول های تکنولوژی

شغلی که در تیررس هوش مصنوعی است!

دوران طلایی حوزه 
فناوری رو به پایان

چند میلیارد دلاری که گوگل هر سال باید به اپل بدهد!

 مبلغی در حدود
۸ تا ۱۲ میلیارد دلار

حـوزه  کارمنـدان  دیجیاتـو: 
ایـن  بـه  اشـاره  بـا  فنـاوری 
موضـوع کـه »دوران طلایـی بـه 
پایـان رسـیده اسـت«، نسـبت به 
پیشـرفت هـوش مصنوعـی ابـراز 

نـد. کرده ا نگرانـی 
کارمنـدان حـوزه فناوری یـک بار 
دیگـر در شـبکه های اجتماعـی 
نگرانـی خـود را نسـبت بـه ایـن 
موضـوع کـه هـوش مصنوعـی 
جایگزیـن آن هـا خواهد شـد، ابراز 

نـد. کرده ا
از زمـان ظهـور ChatGPT در 
هـوش  گذشـته،  سـال  اواخـر 
مصنوعـی بـه سـرفصل اصلـی 
اخبـار تبدیل شـده اسـت و اکنون 
کارمنـدان در شـبکه اجتماعـی 
Blind کـه هویـت کاربـران خـود 
را ناشـناس نگـه مـی دارد، دربـاره 
مصنوعـی  هـوش  آیـا  اینکـه 
مشـاغل آن هـا را منسـوخ می کند 
یـا خیـر، صحبـت کرده انـد. طبق 
گزارش اینسـایدر، تاکنون چندین 
منتشـر  رابطـه  ایـن  در  پسـت 
شـده اند کـه در یکـی از آن هـا 
نظـر کاربـران در مـورد احتمـال 
جایگزینی هوش مصنوعی سـؤال 
شـده و در پسـت دیگری با اشـاره 
به اینکـه »دوران طلایـی به پایان 
رسـیده اسـت«، بـه ایـن موضوع 

نگران کننـده اشـاره شـده.
کاربـری کـه خـود را یکـی از 
مهندسـان مایکروسـافت معرفـی 
کـرده، در ایـن شـبکه اجتماعـی 
با عنـوان »قبـول کنید کـه دوران 
طلایـی پایـان یافتـه اسـت«، 
نرم افـزار  »مهندسـی  نوشـت: 
یـک حرفـه درحـال مـرگ اسـت 

و از آنجایـی کـه GPT هم اکنـون 
در نوشـتن دسـتورات خـود عالـی 
اسـت، در موقعیت بسـیار دشواری 
قـرار گرفته ایـم. بهتـر اسـت تمام 
پـول نقـد و سـهام خـود را بـرای 
دوره بعـدی کریپتو پس انـداز کنید 

و بازنشسـته شـوید.«
تقریبـاً ۵۰۰ کاربـر بـه این پسـت 
پاسـخ داده انـد و یکـی از کاربـران 
موافـق اشـاره کـرده اسـت کـه 
»اساسـاً تمـام شـغل های دفتری 

از بیـن رفته انـد.«
در پسـت دیگـری، یـک کاربـر 
بـا ایجـاد نظرسـنجی جدیـدی، 
از دیگـران سـؤال کـرده کـه آیـا 
بـا حضـور ChatGPT و سـایر 
ابزارهـای هـوش مصنوعـی، کار 
مهندسـان نرم افـزار جـوان بـه 
پایـان رسـیده اسـت یـا خیـر. در 
ایـن نظرسـنجی بیـش از ۱۲ هزار 
نفـر شـرکت کـرده و ۴۱.۳ درصد 
آن ها بـه گزینـه بلـه رأی داده اند. 
۳۷ درصـد کاربـران ادعـا کرده اند 
کـه وضعیـت بـدون تغییـر باقـی 
خواهـد مانـد و بـه گفتـه ۲۱.۷ 
درصـد دیگر، ایـن موضـوع باعث 
افزایـش فرصت هـا خواهـد شـد.

بیـان  درحالـی  نگرانـی  ایـن 
شـرکت های  کـه  اسـت  شـده 
بـزرگ حـوزه فنـاوری ازجملـه 
مایکروسـافت، گـوگل و آمـازون 
بزرگـی  سـرمایه گذاری های 
روی هـوش مصنوعـی کرده انـد. 
مایکروسـافت اخیراً ابـزار طراحی 
هـوش مصنوعـی Designer را 
در  پیش نمایـش  به صـورت 
دسـترس کاربران خـود قـرار داده 

سـت. ا

زومیت: آیا تاکنون از خود پرسیده اید 
چرا گوگل هرسال چندین میلیارد دلار 
به اپل می پردازد؟ این اقدام احتمالًا 
به روش عملکرد دنیای دیجیتالی ما 

ارتباط دارد.
چرا اپل و گوگل به یکدیگر نیاز 
دارند؟ پاسخ این پرسش بسیار مهم 
است. گوگل محبوب ترین موتور 
جست وجوی جهان است و بخش 
بسیار زیادی از درآمدش از تبلیغات 

به دست می آید.
جای تعجب نیست که درحال حاضر 
گوگل بر بازار موتورهای جست وجو 
تسلط دارد و سهم بیش از ۹۰ درصدی 
آن نشان می دهد تقریباً اکثر کاربران 
موتور جست وجوی پیش فرض خود 
را به گزینه های دیگر ازجمله بینگ 
یا DuckDuckGo تغییر نمی دهند.

به هرحال، گوگل برای گسترش 
هرچه بیشتر فعالیت های تبلیغاتی خود 
و نمایش آگهی ها به تعداد بیشتری از 
کاربران اینترنت، باید در دستگاه ها 
و پلتفرم های مختلف حضور داشته 
باشد و این بخش جایی است که اپل 

وارد میدان می شود.
اپل یکی از شرکت های فناوری بزرگ 
جهان است و پایگاه کاربری بسیار 
بزرگی دارد. درواقع، بیش از یک میلیارد 
دستگاه فعال ساخت این شرکت وجود 
دارد؛ بنابراین، گوگل می خواهد از این 

جامعه کاربری نهایت بهره را ببرد.
اینترنت  حال غول جست وجوی 

چگونه این کار را انجام می دهد؟ پاسخ 
این پرسش به موتور جست وجوی 
پیش فرض در دستگاه های ساخت 
اپل برمی گردد. وقتی در آیفون یا 
آیپد چیزی را در اینترنت جست وجو 
جست وجوی  موتور  می کنید، 

پیش فرض شما گوگل است.
به راحتی  اپل  گیزچاینا،  به نوشته 
جست وجوی  موتور  می تواند 
پیش فرض دستگاه های خود را به 
بینگ یا یاهو تغییر دهد؛ بنابراین، حفظ 
چنین مخاطبی برای گوگل بسیار 
ارزشمند است. به همین دلیل، هرسال 
میلیاردها دلار پول به اپل می پردازد تا 
همچنان به عنوان موتور جست وجوی 
پیش فرض روی دستگاه هایی مثل 

آیپد و آیفون باقی بماند.
که  باشد  سوال  برایتان  شاید 
مبلغی  چه  دقیقاً  هرسال  گوگل 
طبق  می کند.  پرداخت  اپل  به 
تخمین وال استریت ژورنال، غول 
جست وجوی اینترنت در سال ۲۰۲۰ 
مبلغی در حدود ۸ تا ۱۲ میلیارد دلار 

به سازنده آیفون پرداخت کرده است.
طبق اعلام فوربس، این رقم در 
سال ۲۰۲۱ به ۱۵ میلیار دلار و طبق 
پیش بینی ها در سال ۲۰۲۲ به ۱۸ تا ۲۰ 
میلیار دلار رسیده است. بدین ترتیب، 
گوگل به طیف گسترده ای از کاربران 
اینترنت دسترسی دارد و اپل نیز 
سهمی از این درآمد را ازآنِ خود 

می کند.

نشست صمیمانه مسئولان معاونت علمی با بانوان فعال زیست 
بوم فناوری و نوآوری کشور، با حضور رضا اسدی فرد معاون 
توسعه شرکت های دانش بنیان، شقایق حق جوی جوانمرد 
رئیس مرکز توسعه فناوری های راهبردی، مهدی صفاری نیا 
رئیس پارک فناوری پردیس و رضا محمودی لموکی معاون 
حقوقی و امور مجلس معاونت علمی، فناوری و اقتصاد 

دانش بنیان ریاست جمهوری برگزار شد.
این نشست که با حضور ۱۵ نفر از بانوان مدیر و اثرگذار در 
شرکت های دانش بنیان برگزار شد، در امتداد بازدید روح 
الله دهقانی معاون علمی، فناوری و اقتصاد دانش بنیان 
رییس جمهوری ازنمایشگاهی از شرکت های دانش بنیان 
برگزیده با مدیریت عامل بانوان که در حاشیه نخستین رویداد 
دانش بنیان »زنان متخصص« برپا شده بود، برگزار شد. در 
نخستین رویداد زنان متخصص، علاوه بر معرفی و ارتقای 
توانمندی بانوان در حوزه شرکت های دانش بنیان و فناور، 
زمینه برای برگزاری کارگاه های تخصصی، نشست های بیان 
تجربه و معرفی زنان توانمند را فراهم کرده بود. بر همین اساس 
و از میان بانوان برگزیده رویداد، تعدادی از بانوان در این نشست 

حضور یافتند.
در این نشست مدیران و فعالان زن در حوزه های گوناگون 
فناوری همچون پلیمر، زیست فناوری، برق و الکترونیک، 
مخابرات و سیستم های خودکار، صنایع نرم و فرهنگی، دارو و 
فرآورده های پیشرفته تشخیص و درمان، فناوری اطلاعات و 
ارتباطات و نرم افزارهای رایانه ای و سایر حوزه های فناورانه، به 

بیان دیدگاه ها، دغدغه ها و دستاوردهایشان پرداختند.

تحول معیارهای ارزیابی دانش بنیان ها بر 
مبنای رشد و عملکرد

رضا اسدی فرد معاون توسعه شرکتهای دانش بنیان معاونت 
علمی، فناوری و اقتصاد دانش بنیان ریاست جمهوری از 
مبنا قرار گرفتن میزان اثرگذاری، پیشرفت و ارزش آفرینی 
شرکت ها به عنوان مبنای ساختار تحولی ارزیابی دانش بنیان ها 
خبر داد و با اشاره به اینکه در تلاش هستیم تا یک بازنگری در 
دسته بندی ها و حمایتهای این حوزه داشته باشیم افزود: پیش از 
این به پیچیدگی فناوری شرکتهای دانش بنیان تمرکز داشتیم، 
اما در حال حاضر درصدد هستیم شاخص های دیگری را نیز در 

زمینه مطلوبیت های ملی به شاخص ها اضافه کنیم.
وی با اشاره به این که پس از یک دهه حرکت در مسیر حمایت 
و کمک به توسعه زیست بوم دانش بنیان در کشور، اکنون این 
زیست بوم به یک رشد قابل توجه رسیده است، ادامه داد: موضوع 
دانش بنیان حدود یک دهه است که در کشور مطرح شده و 
رویکرد ما در این باره، ایجاد یک فضای حمایتی از شرکت ها بر 

مبنای عملکرد و دستاورد این شرکت ها است.
اسدی فرد با تاکید بر این که جامعه از فناوری های دانش بنیان 
نتظار تولید ثروت، ایجاد اشتغال و توجه به مسائل ملی  ا
دارد، افزود: ما قصد داریم از همین طریق به سبد متوازنی از 

شاخص ها برسیم.
وی با بیان اینکه در حال حاضر تعهد برای رشد و توسعه 
شرکت های دانش بنیان از اهمیت بالایی برخوردار است، گفت: 
رشد صادرات، میزان سرمایه گذاری، جذب سرمایه و توسعه 

نیروی انسانی در شرکت ها از اهمیت بالایی برخوردار است.
اسدی فرد ادامه داد: بر همین اساس یک تغییر بزرگ در تعریف 
شرکت های دانش بنیان و دسته بندی های آنان و حمایت های 

آن ها به وجود آمده است.

وی با بیان این که در زمینه علوم انسانی و بروندادهای 
شرکت های این حوزه نیاز است با متر و معیار دیگری بسنجیم 
ادامه داد: سیستم فعلی ما بر اساس فناوری های سخت 
پایه گذاری شده و باید روش سنجش متفاوتی برای صنایع 

خلاق و علوم انسانی ایجاد شود.
اسدی فرد با اشاره به مدل جدید ارزشیابی شرکت های 
دانش بنیان گفت: سعی داریم بدون دست بردن به فرایندهای 
روی  از  و  بپردازیم  آنان  ارزیابی  به  پیچیده شرکت ها 
خروجی های بیرونی قضاوت کنیم. رویکرد جدید ما حرکت 

از کمیت به سوی کیفی سازی معیارهاست.

بیان دغدغه ها
در ادامه این نشست بانوان فعال زیست بوم فناوری و 
نوآوری کشور درباره دغدغه های شرکت های دانش بنیان، از 
جمله جذب پسادکتری، امریه های دانش بنیان، انواع معافیت ها 
و تسهیلات در نظر گرفته شده برای دانش بنیان ها و موانع 
پیش روی شرکت های حوزه علوم انسانی به بحث و گفت وگو 

پرداخته و به پرسش های آن ها پاسخ داده شد.

استاندار اصفهان با اشاره به اهمیت ۲ حوزه »اقتصاد دانش بنیان« و »گردشگری«، 
گفت: با توجه به شرایط گذشته و فعلی استان، این ۲ راهبرد برای توسعه اصفهان در نظر 

گرفته شده است.
سیدرضا مرتضوی، در شورای روابط بین الملل استان در استانداری اصفهان افزود: بر این 
اساس باید همه لوازم، زیرساخت ها و امکانات مورد نیاز در ساحت اقتصاد دانش بنیان و 

گردشگری استان اصفهان فراهم شود.
وی خاطرنشان کرد: با توجه به اهمیت برنامه ریزی کارشناسی شده در حوزه روابط 
خارجی، در نشست آینده شورای روابط بین الملل استان باید نقشه راه این موضوع توسط 

اتاق بازرگانی تدوین، تبیین و به مدیریت استان ارائه شود.
استاندار اصفهان یادآور شد: مقرر شده بود تا حسب اولویت های سیاست خارجه و روابط 
بین الملل کشور، بعضی از ظرفیت های اصفهان را با توجه به مأموریت های جمهوری 

اسلامی در حوزه روابط بین الملل بسوی این استان سوق دهیم.

وی با اشاره به اینکه در توسعه روابط و شکل گیری تفکرات بین المللی کشور، برخی 
اقدامات می تواند به رشد استان منجر شود، تصریح کرد: برگزاری برنامه های آموزشی 
روابط بین الملل در دستگاه ها می تواند ما را در رسیدن به یک فصل مشترک و همزبانی 

در زمینه این مؤلفه یاری رساند.
مرتضوی یادآور شد: دستگاه های اجرایی استان باید در حوزه روابط بین الملل بیش از 
پیش فعال باشند و با ارائه پیشنهادهای کاربردی خود، مسیر شکوفایی اقتصاد استان را 

در این حوزه فراهم کنند.
مرتضوی همچنین با اشاره به میزبانی اصفهان برای برگزاری نشست موسوم به »جایزه 
بین المللی مصطفی« گفت: در این راستا هیاتی شکل گرفته است تا برنامه ریزی های این 
رویداد را انجام دهد و درصددیم امسال بصورت آزمایشی و در سال های آینده بصورت 

ثابت، از این رویداد بین المللی میزبانی کنیم.
جایزه مصطفی، جایزه ای در عرصه علم و فناوری است که توسط جمهوری اسلامی 

ایران به دانشمندان برتر جهان اسلام اهدا می شود. و به نام پیامبر اسلام )ص( و با توجه 
به علاقه ایشان به علم، به نام جایزه مصطفی نامیده شده است.

استاندار اصفهان با ااشاره به اینکه در این رویداد بین المللی، نگاه صدها اندیشمند برتر 
جهان اسلام به شهر اصفهان خواهد بود، افزود: بیش از یکصد نفر از برترین دانشمندان 
جهان اسلام در رویداد جایزه مصطفی حضور می یابند و این رویداد فرصتی مناسب برای 
مراکز علمی، پژوهشی و دانشگاهی استان در راستای برگزاری کنفرانس های علمی با 

حضور اندیشمندان جهان اسلام در منطقه است.
وی ادامه داد: اصفهان در طول برگزاری این رویداد در کانون توجه رسانه های کشورهای 
شرکت کننده خواهد بود، بر این اساس ایجاد هماهنگی درون استانی و تبیین برنامه 

مشخص برای برگزاری رویداد بین المللی جایزه مصطفی، حائز اهمیت بسیار است.
در پایان این جلسه از علیرضا سالاریان رئیس سابق نمایندگی وزارت امور خارجه در 

اصفهان بدلیل نقش مؤثر او در ایجاد روابط بین المللی در این استان تقدیر شد.

نشست بنیاد زنان متخصص برگزار شد؛

تحول معیارهای ارزیابی دانش بنیان ها بر مبنای رشد و عملکرد

اعلام راهبردهای توسعه استان اصفهان توسط استاندار؛

»اقتصاد دانش بنیان« و »گردشگری«
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